
2
2

2

I S F A H A N   N E W S اولین روزنامه

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

ادامه در صفحه 

قیمت 2000 تومان

بازار طلا و سکه 99/11/18 ساعت 15:30

روزنامه اقتصادی استان اصفهان

۱۰ هزار ظرفیت خالی نیروی ماهر در صنعت اصفهان داریم؛  

 نبود مهارت، چالش مهم معضل بیکاری
        مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان : جوانان به دلیل نداشتن مهارت لازم نمی توانند وارد بازار کار شوند

 

2

سیبی که سلامتی 
تولید کننده را 

گرفته است!
از اصلــی ترین و ســخت ترین 
مراحل راه اندازی یک کســب 
وکار در ایران گرفتن مجوز های 
لازم است که به دلیل پروسه های 
اداری طولانی مدت و مشــکل 
توانســته بســیاری از افراد را از 
راه اندازی یک کسب و کار جدید 
منصرف کند و همین امر نیز باعث 
تمایل بیشــتر به کار اداره ای و 
پشت میز نشینی شده است. قشر 
جوان حاضر هستند با حقوق کم 
برای دولت و دیگران کار کنند اما 
ایده های جذاب و نــو خود را به 
بازار ارائه نکنند زیرا برای ارائه این 
ایده ها باید از هفت خوان رستم 
گذر کنند. یکی از پر دردسر ترین 
مراحل راه اندازی یک کســب و 
کار گرفتن سیب سلامت است 
که در بیشتر مشاغل بهداشتی 
و محصولات خوراکــی اخذ آن 

لازم است .
 وقتی بســته های مواد غذایی، 
دارویی و بهداشــتی را مشاهده 
می کنید ، علاوه بــر درج نام و 
مشــخصات آن ، ترکیب مواد به 

کار رفته ، وزن و ...

شهردار اصفهان:  

حفاری خط دوم متروی 
اصفهان از جبهه غربی در 
هفته جاری آغاز می شود

شهردار اصفهان گفت: حفاری خط دوم متروی 
اصفهان از جبهــه غربی در هفتــه جاری آغاز 

می شود.
به گزارش اداره ارتباطات رســانه ای شهرداری 
اصفهان، قدرت الــه نــوروزی در ارتباط زنده 
رادیویی با برنامه »ســلام اصفهان« با تبریک 
چهل و دومین سالروز پیروزی انقلاب اسلامی 
و روز نیروی هوایی به نیروهای این نهاد و سپاه 
پاسداران انقلاب اســلامی اظهار کرد: در ادامه 
ویژه برنامه های »هر یکشــنبه یــک افتتاح«، 
فردا به منطقه 7 خواهیم رفت و فرهنگســرای 

تخصصی کودک و نوجوان را ...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه
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چرا مدیران کسب وکارها لازم است استفاده از شبکه های 
اجتماعی را جدی بگیرند؟

مجهز به ابزار جدید مدیریت 
باشید 

شاید هنوز هم تصور خیلی از افراد از شبکه های اجتماعی، 
وسیله ای برای سرگرمی جوانان است. اما این روزها شبکه های 

اجتماعی تأثیر مثبت زیادی بر کار و زندگی افراد دارد. تقریبا 30 سال 
پیش هیچ وقت امکان نداشت کارمندی از جزئیات زندگی شخصی 

مدیر خود مطلع شود. از اوایل دهه 80 بود که به مرور زمان، ...

به مناسبت گرامیداشت ایام الله دهه مبارک فجر و به همت گروه کوهنوردی مخابرات منطقه اصفهان، با حضور برخی از 
مدیران مخابرات همایشی در ارتفاعات شاهکوه اصفهان برگزار شد. به گزارش روابط عمومی مخابرات منطقه اصفهان 
در این همایش محمد نجفی سرپرست گروه کوهنوردی مخابرات اصفهان ضمن گزارش عملکرد و فعالیت های این گروه در سال ۹۹ علی رغم 
محدودیت های کرونایی، از همکاران و مدیران مخابرات جهت حضور هر چه بیشتر در برنامه های این گروه دعوت نمود.  نجفی در گزارش خود به 
اقدامات اصلاحی انجام شده توسط کوهنوردان مخابرات در پناهگاه کوه کرکس اشاره نمود. شایان ذکر است در ادامه این همایش دکتر جمشید بنایی 
از انجمن سلامت ایرانیان در خصوص رعایت موارد پزشکی در ورزش کوهنوردی مطالبی ارائه نمود. همچنین در پایان همایش با حضور رضا رستمیان 
پیشکسوت ورزش کوهنوردی استان اصفهان، لوح صعود کوهنوردان اهدا گردید. لازم به ذکر است که گروه کوهنوردی مخابرات منطقه اصفهان  برنامه های 

ورزشی متعددی از جمله صعود هفتگی کوه صفه و برنامه صعود به ارتفاعات جهت پرسنل مخابرات منطقه اصفهان و خانواده ایشان در کل کشور دارد.

نوزدهمین همایش گروه های کوهنوردی مخابرات منطقه اصفهان

اخبار اصفهان
گــــــزارش

مدیرعامل شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان اعلام کرد:

ارایه خدمات الکترونیکی از 95 درصد به 100 درصد افزایش یافت

 ظرفیت سازی 
برای رسیدگی به 

درخواست های 
جدید مردم، افزایش 

ضریب پایداری 
شبکه های برق با 

بهره برداری از 220 
دستگاه پست زمینی 
و هوایی و 27 کیلومتر 

کابل کشی فشار 
متوسط و ضعیف 

زمینی و 122 کیلومتر 
شبکه فشار متوسط 

و ضعیف هوایی در 
شهرستان اصفهان 
صورت گرفته است

حذف قبوض کاغذی به عنوان یک طرح کلان ملی علاوه بر صرفه جویی میلیاردی و حذف ارز بری در تکمیل زیرساخت های مدیریت کشور، ارایه خدمات 
الکترونیک شرکت برق را از 95 درصد نزدیک به 100 درصد افزایش داده است. 

این مطلب را حمیدرضا پیرپیران 
مدیرعامل شــرکت توزیع برق 
شهرســتان اصفهان عنوان کرد 
و گفت: هدف ما به طور کلی در 
پروژه های مدیریتی و سامانه های 
الکترونیکی کاهــش مراجعات 
حضوری است، به طوری که ۲8 
خدمت در حوزه خدمات مشترکان و ۱۲ خدمت 
در حوزه بهره برداری و اتفاقات که در کل ۴0 نوع 
خدمت است، در اپلیکیشن »برق من« توسط 
شــرکت راه اندازی شده اســت.وی با اشاره به 
اقدامات این شرکت برای غیر حضوری کردن 
خدمات یادآور شــد: راه اندازی سامانه سمیع 
)۱5۲۱( امکانات زیادی را برای مشــترکان و 
متقاضیان فراهم کرده که این خدمات موجب 
شد در زمان انتشار ویروس کرونا اهمیت تحقق 
دولت الکترونیک و ارائه خدمات غیرحضوری 
بیش از پیــش نمایان شــده و مشــترکان و 
متقاضیان به راحتی خدمات خود را تنها با یک 

تلفن دریافت کنند.
وی اضافه کــرد: وجود درگاه هــای متفاوت 
خدمت رسانی به طور قطع شرایط مناسب تری 
را برای ارائه خدمت ایجاد می کند و در همین 
راستا مشترکان برق با نصب اپلیکیشن»برق 
من« روی گوشی همراه خود می توانند سوابق 
صورتحساب، ثبت قرائت توسط مشترک )خود 
اظهاری(، خدمــات فروش و پــس از فروش، 
ثبت خاموشــی، اعلام مشکل روشنایی معابر، 
اطلاعات برق امید، مدیریــت مصرف و غیره 
را مشــاهده و در هر زمینه ای بــدون حضور 
در مراکــز خدماتی و پیشــخوان های دولت، 
 خدمات را به ساده ترین روش ممکن دریافت 

کنند.

   بازسازی شــبکه های برق شهری و 
روستایی 

پیرپیران افزود: همزمان با دهه فجر امســال، 
۲6۲ پروژه کوچک و بزرگ برق رسانی، ایجاد 
روشنایی معابر و بازسازی شبکه های برق شهری 
و روســتایی با اعتباری بالغ بر ۱07 میلیارد و 
766 میلیــون تومان در شهرســتان اصفهان 
افتتاح و در مدار قرار گرفت. این پروژه ها با هدف 
ایجاد ظرفیت ســازی برای برقراری انشعابات 
جدید در شهرها و روستاهای شهرستان، تبدیل 
شبکه های هوایی به زمینی، کاهش خاموشی  ها 
و کاهش تلفات برق عملیاتی می شود.این مقام 
مسئول خاطرنشان کرد: ظرفیت سازی برای 
رســیدگی به درخواســت های جدید مردم، 
افزایش ضریــب پایداری شــبکه های برق با 
بهره برداری از ۲۲0 دســتگاه پست زمینی و 
هوایی و ۲7 کیلومتر کابل کشی فشار متوسط 
و ضعیف زمینی و ۱۲۲ کیلومتر شــبکه فشار 
متوسط و ضعیف هوایی در شهرستان اصفهان 

صورت گرفته است.

   هیچ مجوز رمز ارزهــا تا کنون صادر 
نشده است 

پیرپیران همچنین با اشاره به ضرورت کاهش 
تلفات در شبکه برق افزود: در سال ۹3 کاهش 
تلفات در اصفهان حدود 7.۹ درصد بوده که این 
میزان در سال جاری به 6 درصد رسیده است 
و پیش بینی می شود در چشم انداز سال ۱۴05 
این میزان تلفات به کمتر از 5 درصد )میانگین 
استاندارد جهانی( برسد.وی به وجود رمز ارزها 
نیز اشاره کرد و گفت: هیچ مجوزی در اصفهان 
در خصوص رمز ارزها تا کنون صادر نشده است 
و این موضوع باید مالکان را هوشیار کند چرا که 
برخی از مستاجران اقدام به نصب غیر قانونی 
ماینرها می کنند و این سبب می شود تا مصرف 
برق خانگی روند رو به رشــدی را پیدا کند در 
نتیجه مالکان باید حتما با مراجعه به ســایت 
شرکت توزیع برق اصفهان میزان مصرف ملک 

خود را مشاهده و رصد کنند.

   اتصــال  600 نقطه شــبکه برق به 
تجهیزات اتوماسیون 

وی به زیبا ســازی مبلمان شــهری در شهر 
گنبد های فیروزه ای اشاره کرد و گفت: نزدیک 
به دو هزار و 5۲۱ دســتگاه چــراغ LED و 
56 اصله پایه فلزی جدید برای زیبایی شــهر 
اصفهان نصب شده است.مدیرعامل شرکت 
توزیع برق اصفهان در خصوص هوشمندسازی 
نقاط قطع و وصل و قرائت هوشمندانه گفت: 
نزدیک به ۲۱ هزار کنتور هوشمند پارامترهای 
شــبکه را رصد می کنند و همچنین در حال 
حاضر 600 نقطه شــبکه برق بــه تجهیزات 
اتوماسیون متصل هستند.همچنین در جهت 
جذب انشعاب مشترکان 3۲0 کنتور دیماند و 
۲3 هزار 768 کنتور عادی به منظور برق رسانی 

به مشترکان جدید نصب شده است.  

 یلدا توکلی
گـــزارش
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قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
10,900,00011,138,000قدیم

سکه طرح 
10,782,00010,900,000جدید

5,360,0005,600,000نیم سکه

3,252,0003,170,000ربع سکه

2312,0002750,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,683,0004,782,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,081,4001,101,500 عیار

طلای آب شده 
4,685,0004,783,000نقدی

یک گرم طلای 
241,441,8001,472,600 عیار

قابل توجه شهروندان گرامى آیا مى دانید با 
مفقود شدن مدارك شناسایى خود ممکن 
است شما به عنوان مجرم شناخته شوید؟

سایت ثبت آگهى مفقودى : 
agahinaslefarda.ir

031 - 32274793          32274792                         021 - 88016649         88356308

شهردارى ورنامخواست به استناد مجوز شماره 368 مورخ 1399/11/02 شوراى اسلامى 
شهر در نظر دارد نسبت به احداث اسکلت فلزى سالن ورزشى چند منظوره شهردارى 
ورنامخواست از طریق مناقصه عمومى اقدام نماید. لذا علاقمندان شرکت در مناقصه مى توانند 
جهت کسب اطلاعات بیشتر و اخذ اسناد مناقصه تا تاریخ 1399/11/29 به واحد مالى شهردارى 

ورنامخواست مراجعه فرمایند. 
تلفن تماس: 52251030-031 داخلى 23

آگهـى مناقصـه

علیرضا اطهرى فر - شهردار ورنامخواست

نوبت دوم

108
70

94
ه: 

اس
شن

پیرو آگهى مناقصه شماره 12889 مورخ 1399/11/2 شهردارى آران و بیدگل در نظر دارد به استناد مصوبه  شماره 1855 
مورخ 1399/10/7 شوراى اسلامى شهر آران و بیدگل  نسبت به انتخاب پیمانکار جهت انجام پروژه بارگیرى و حمل و تخلیه 
مخلوط در محدوده شهرك هاى پردیسان و گلستان و خیابان امامزاده على اکبر و خیابان در حال احداث جنب کتابخانه 
عمومى آیت اله مجتهد الزمان بیدگلى  به مبلغ 5,000,000,000 ریال  از طریق مناقصه عمومى به بخش خصوصى اقدام نماید. 
لذا از کلیه پیمانکاران واجد شرایط دعوت به عمل مى آید جهت اطلاع از شرایط، اخذ مدارك و شرکت در مناقصه ظرف مدت 

ده روز از تاریخ انتشار نوبت دوم این آگهى به شهردارى آران و بیدگل مراجعه نمایند. 
لازم به ذکر است هزینه درج آگهى مناقصه به عهده برنده مى باشد و کمیسیون در رد یا قبول پیشنهادات مختار مى باشد.

پیرو آگهى مناقصه شماره 12766 مورخ 1399/10/30 شهردارى آران و بیدگل در نظر دارد به استناد مصوبه  شماره 
1723 مورخ 1399/9/20 شوراى اسلامى شهر آران و بیدگل  نسبت به انتخاب پیمانکار  خرید آسفالت جهت شهرك 
هاى گلستان و پردیسان  به مبلغ 18,000,000,000 ریال  از طریق مناقصه عمومى به بخش خصوصى اقدام نماید. لذا از 
کلیه پیمانکاران واجد شرایط دعوت به عمل مى آید جهت اطلاع از شرایط، اخذ مدارك و شرکت در مناقصه ظرف 

مدت ده روز از تاریخ انتشار نوبت دوم این آگهى به شهردارى آران و بیدگل مراجعه نمایند. 
لازم به ذکر است هزینه درج آگهى مناقصه به عهده برنده مى باشد و کمیسیون در رد یا قبول پیشنهادات مختار 

مى باشد.

احسان کوزه گر- شهردار آران و بیدگل

احسان کوزه گر- شهردار آران و بیدگل
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      آگهى مناقصه (مرحله دوم)

      آگهى مناقصه (مرحله دوم)

نوبت اول

نوبت اول
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وی با بیان اینکه این مرکز در کنار بوستان آرزو واقع شده که 
این بوستان با امکانات خلاقانه فضایی را برای بازی و آموزش 
کودکان فراهم می کند، گفت: بوستان آرزو نیز اخیرا طی 
 برنامه های »هر یکشــنبه یک افتتاح« به بهــره برداری

 رسید. 
شهردار اصفهان تصریح کرد: اصفهان اولین شهر ایران است 
که بعد از تلاش دو ساله نشان کاندیداتوری شهر دوستدار 
کودک یونیســف را دریافت کرد. این بدان معناســت که 
کودکان از این به بعد در برنامه ریزی شــهری محور برنامه 
ریزان هستند و توسعه اماکن تخصصی کودکان و نوجوانان 

و فعالیت ها در این راستا صورت می گیرد.

وی افــزود: در همیــن راســتا پــروژه ویــژه و تخصصی 
فرهنگسرای کودک و نوجوان به عنوان پروژه دیگر شهری 
در حوزه شهر دوستدار کودک، در منطقه 7 در کنار بزرگراه 
شهید چمران در اختیار کودکان قرار می گیرد؛ البته بعد از 
افتتاح پروژه های منطقه، برای ملاقــات مردمی به همراه 
همه معاونان شهرداری و مدیران در کنار شهروندان حضور 
داریم و با رعایت کامل پروتکل ها گفت و گو با شــهروندان 

انجام می شود.
نوروزی بیان کرد: هفته گذشــته علاوه بــر اجرای برنامه 
»هر یکشــنبه یک افتتاح« که به افتتاحیــه های منطقه 
12 اختصاص داشــت، روز پنجشــنبه هم یک پروژه ویژه 

در نقطه اتصــال اصفهــان و دولت آباد به عنــوان تقاطع 
غیرهمســطح شــهدای ورزشــکار آغاز شــد که تکمیل 
کننده اقدام شــهرداری در ادامه خیابان فرزانگان است و 
 به صورت مشــترک با شــهرداری دولت آباد اجرا خواهد

 شد.  
وی افزود: هــدف از اجرای این طرح کنتــرل بار ترافیکی 

میدان شهدای ورزشکار است تا رضایت مردم حاصل شود.
شهردار اصفهان اظهار کرد: همچنین در هفته جاری به جز 
برنامه »هر یکشنبه یک افتتاح« آغاز یک عملیات اجرایی 
مهم داریم که مربوط به حفاری خط دوم متروی اصفهان از 

جبهه غربی )کهندژ( است.

شهردار اصفهان:  

حفاری خط دوم متروی اصفهان از جبهه غربی در هفته جاری آغاز می شود
شهردار اصفهان گفت: حفاری خط دوم متروی اصفهان از جبهه غربی در هفته جاری آغاز می شود.به گزارش اداره ارتباطات رسانه ای شهرداری 
اصفهان، قدرت اله نوروزی در ارتباط زنده رادیویی با برنامه »سلام اصفهان« با تبریک چهل و دومین سالروز پیروزی انقلاب اسلامی و روز نیروی 
هوایی به نیروهای این نهاد و سپاه پاسداران انقلاب اسلامی اظهار کرد: در ادامه ویژه برنامه های »هر یکشنبه یک افتتاح«، این یکشنبه به منطقه 

7 خواهیم رفت و فرهنگسرای تخصصی کودک و نوجوان را افتتاح می کنیم. 

اخبار اصفهان
خـــبــــر

وزیر علوم ۴ طرح عمرانی دانشگاه اصفهان را افتتاح کرد    
بهره برداری چهار طرح عمرانی دانشگاه اصفهان روز شنبه با حضور وزیر علوم، تحقیقات و فناوری و همزمان در هفتمین روز گرامیداشت دهه مبارک فجر آغاز شد.

 طرح های عمرانی دانشگاه اصفهان شامل تکمیل نماسازی بقعه حرم الشهدا و محوطه سازی با مساحتی حدود ۳۰۰ متر مربع بقعه و چهار هزار متر مربع محوطه 
و ساختمان خیر ساز دهقانی با سه هزار و ۴۰۰ متر مربع مساحت با حضور منصور غلامی وزیر علوم، تحقیقات و فناوری افتتاح شد. همچنین با حضور وزیر علوم 
بهره برداری از دانشکده علوم و فناوری های زیستی و گروه زمین شناسی با مساحت 1۰ هزار و ۵۰۰ متر مربع و طرح نوسازی و بهسازی سالن همایش پیامبر اعظم)ص( با 2 هزار متر مربع 
مساحت آغاز شد.  عملیات اجرایی احداث ساختمان دانشکده الهیات و معارف اهل بیت)ع( دانشگاه اصفهان با حضور وزیر علوم آغاز شد.  منصور غلامی شامگاه جمعه وارد اصفهان شد و دیروز 

با حضور در دانشگاه اصفهان علاوه بر افتتاح طرح های عمرانی در جلسه شورای مدیریت استانی شرکت کرد.

ایرنا
خـــبــــر

ادامه از صفحه یک
... زمان ارائه و تولید و عرضه محصول 
و نیز تاریخ انقضا آنها در قسمت زیرین  
درج شود.  جالب اینجاست که برای 
گرفتن سیب سلامت باید مکان مورد 
نظر و مورد تایید وزارت بهداشت را 
تهیه کنید که 18۰ متر برای کارگاه 
2۰۰ متر برای کارخانه است  و بعد از 
تاییدیه بهداشت ثبت شرکت و برند 
و اخذ ایران کد صــورت می گیرد و 
درنهایت می توانید ســیب سلامت 
بگیرید یعنی برای دریافت ســیب 
سلامت باید بهداشت تاییدتان کرده 
باشد اما برای تاییدیه بهداشت باید 
کارگاه یا کارخانه ای تاسیس شده 
باشد که بهداشت بتواند آن را تایید 
کند و برای تاسیس کارخانه مجوز 
لازم است که بدون تاییدیه بهداشت 
نمی شــود و در واقع ایــن یک دور 
باطلی است که هیچ گاه به پایان نمی 
رسد مگر اینکه آن واحد برای مدتی 
هرچند کوتاه به طور غیر قانونی تولید 
داشته باشد تا از بهداشت برای بازدید 
و تایید مراجعه شــود و در صورت 
درست و کامل بودن همه شرایط آن 
وقت می تواند برای ثبت برند اقدام 
کند و بعد برای ایــران کد که بتواند 
سیب ســلامت بگیرد و در واقع در 
این مدت هیچ کدام از محصولاتش 
خریداری نمی شــود زیرا فروشگاه 
ها حق ارائه محصولات بدون سیب 

سلامت و تاییدیه بهداشت را ندارند!
سیب ســلامت، در حقیقت نشان 
و علامت ســازمان غذا وداروست. 
ســازمان غذا و دارو ایــن علامت را 
بر روی محصولاتی که فاکتورهای 
ســلامتی که این سازمان مشخص 
نموده اســت را داشــته باشند قرار 
می دهد. ثبت تمامی اتفاقات رخ داده 
در محل وقوع مثل خدمات، مجوزها، 
فرآیندها، مهندسی مجدد فرایندها ، 
گزارش های جامع و کامل از سیستم، 
خدمات کاربری بر اســاس حداقل 
امکانات سخت افزاری و بسترهای 
ارتباطی از ویژگی های تعریف سیب 
سلامت است. اما به چه محصولاتی 
سیب سلامت داده می شود؟    پروانه 
ساخت برای محصول داشته باشند،  
عدم استفاده از مواد افزونی شیمیایی 
مصنوعی ، حداقل میزان کالری به 
کار رفتــه در محصول،عدم وجود 
عوامل خطرناکی به مانند اسیدهای 
چرب ترانس ،حدالامکان از مواد اولیه 
طبیعی استفاده شده باشد و... موضوع 
اینجاست در بیشتر محصولاتی که در 
بازار وجود دارد و دارای سیب سلامت 
هستند موارد بالا به ندرت اعمال شده 
است اما مواردی چون داشتن مجوز 
و مکان بزرگ و دســتگاه های لازم 
رعایت شده است در واقع تنها کسانی 
می توانند تولیدی داشته باشند که 
وضعیت مالی مناسبی برای تامین 
این شرایط داشته باشند . گویا این 
قوانین تنها قشــر توانمند را شامل 
می شود و قشر ضعیف ساخته شده 

برای کارگری دیگران!

اقتصاد استان
02

یکشنبه 19 بهمن 1399  | شمـاره 714

ISFAHAN
N E W S

۱.۷ دهم درصد بودجه عمومی دولت به حوزه فرهنگ می رسد
حجت الاسلام رمضانعلی معتمدی گفت: 1.7 دهم درصد بودجه عمومی دولت به حوزه فرهنگی می رسد 
که از این اعتبار شش دهم درصد مربوط به وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی است. حجت الاسلام رمضانعلی 
معتمدی مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان در نشست خبری با اصحاب رسانه اصفهان اظهار 
کرد: وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی طرح های رصد خانه فرهنگی اجتماعی شورای عمومی و ۹ کارگروه 

تخصصی شورا را به عنوان طرح قابل اجرا در کشور انتخاب کرده است. او افزود: وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
سیاست گذاری فرهنگی در قالب برنامه ریزی، حمایت و نظارت را برعهده دارد، اما دستگاه های دیگری که در 

حوزه فرهنگ کار می کنند باید مجری این سیاست ها باشند در حالی که اکنون به شکل جزیره ای عمل می کنند و 
در زمان مشکل همه چیز را از ما مطالبه می کنند. مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان با بیان اینکه مجلس شورای 

اسلامی باید قوانینی تصویب کند که یک سیاست گذاری واحد اجرا شود و دستگاه های دیگر مجری سیاست های نظام در حوزه فرهنگ و هنر 
باشند، تصریح کرد: این در حالی است که عملاً این اتفاق رخ نمی دهد، همه انتظارات از ماست، اما کار ها را اشخاص دیگری انجام می دهند. او 
مظلوم ترین قشری که در حوزه فرهنگ و ارشاد وجود دارند را  خبرنگاران و هنرمندان برشمرد و گفت: تاکنون تجمع اعتراض آمیزی برخلاف 

اقشار دیگر از قشر خبرنگار شاهد نبودیم چراکه این دو قشر بسیار نجیب و آبرومند هستند.

شناسنامه دار شدن ۹ اثر از صنایع دستی کاران اصفهانی
مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان اصفهان گفت: در راستای نشان دادن اصالت و 

کیفیت صنایع دستی ایران به ۹ اثر از صنایع دستی کاران اصفهانی شناسنامه اهدا شد.
به گزارش گروه استان های باشگاه خبرنگاران جوان از اصفهان، فریدون اللهیاری مدیرکل میراث فرهنگی، 
صنایع دستی و گردشگری استان اصفهان، اظهار کرد: وزارت میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 

طرحی را برای شناسنامه دار کردن برخی آثار صنایع دستی فاخر کشــور آغاز کرده که ۹ اثر از هنرمندان 
اصفهانی نیز در این بین حضور دارند.

اوافزود: آثار فاخر هنرمندان صنایع دستی کار کشور باید شناسایی شوند و از آثار تجاری ما تفکیک داده شوند. این 
آثار نیاز به یک شناسنامه ای دارند که از سوی یک مرجع رسمی صادر شده باشد تا اصالت اثر و ارزش های هنری آن به تایید 

برسد. هنرمند صاحب اثر نیز باید در کنار اثرش شناسایی شود.
مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان اصفهان ادامه داد: شناسنامه ها حاوی نام و مشخصات هنرمند و همچنین ویژگی های 
اثر همچون جنس مواد به کار رفته، ابعاد کار، وزن و کیفیت های بصری و هنری هستند. شناسنامه ها برای جلوگیری از جعل سازی و نشان دادن 

میزان اصالت اثر، با دقت نظر زیادی طراحی و نوشته می شوند.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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 صنعت ساختمان یک 
صنعت سخت افزاری 
است و باید به سمت 

نوآوری پیش برویم و در 
این بین انجمن ها نقش 
اساسی دارند، انجمن 

باید نگاه آن علمی باشد 
تا در کار خود نوآوری 

داشته باشند

کامــران کلانــی اظهار 
داشــت: وقتی صحبت 
از صیانــت از نیروی کار 
می کنیــم بخــش قابل 
توجه ای از این صیانت در 
تنظیم روابط بین کارگر 
و کارفرما مصــداق پیدا 

می کند.
مدیرکل تعــاون، کار و رفاه اجتماعی 
اســتان اصفهان گفت: وقتی از تنظیم 
رابطه بین کارگر و کارفرما ســخن به 
میان می آید، آن چیزی که مهم است 
نگاه علمی به تنظیــم روابط اجتماعی 
بین این دو قشــر و بــا در نظر گرفتن 
اصل ســه جانبه گرایی یعنــی دولت 
کارگر و کارفرما اســت و اینجاست که 
نقش تشکل ها، انجمن ها و سندیکاها 

مشخص می شود.
وی با بیان اینکــه انجمن های صنفی 
کمک کننــده بــه دولــت هســتند، 
افزود: ســطح تعامل انجمن کارگران 
ســاختمانی با دولت و با ذینفعان خود 

نباید به تکمیل لیست بیمه و حق بیمه 
بین کارگران خلاصه شــود، انجمن ها 
یک بخشی از ارتقای آن بسته به نحوه 

فعالیت شان است.
کلانی با بیان اینکه در دنیا به ســمت 
انقلاب صنعتی پنجــم پیش می رویم، 
بیــان کــرد: صنعت ســاختمان یک 
صنعت سخت افزاری اســت و باید به 
سمت نوآوری پیش برویم و در این بین 
انجمن ها نقش اساســی دارند، انجمن 
باید نگاه آن علمی باشد تا در کار خود 
نوآوری داشته باشند و خود را در جامعه 

به دولت ها تحمیل کنند.
مدیرکل تعــاون، کار و رفاه اجتماعی 
اســتان اصفهــان بــا بیــان اینکــه 
استانداردسازی و رتبه بندی به تقویت 
انجمن ها کمک می کنــد، عنوان کرد: 
مشــکل اصلی نــه تنهــا در صنعت 
ســاختمان بلکه در جامعه کار و تولید 
امروز کمبود مهارت و نبود نیروی کار 
ماهر است، از 1۵ هزار درخواست نیروی 
کار در اصفهان در ۶ ماهه اول سال در 
بنگاه هــای اقتصادی کمتــر از ۵ هزار 
نفر نیرو جذب شده اند، یعنی 1۰ هزار 

ظرفیت خالی بکارگیری نیروی ماهر در 
صنعت استان داریم و این نشان می دهد 

که کارگران فاقد مهارت هستند.
وی با بیان اینکه باید به مهارت به عنوان 
یک عنصر کلیدی در توســعه کلیدی 
در کار و تولید نگاه کنیم، خاطرنشــان 
کرد: جوانان به دلیل نداشــتن مهارت 
لازم نمی توانند وارد بازار کار شوند و بر 
همین اساس لازم است مهارت آموزی 
و افزایش مهارت همواره در دستور کار 
جوانان و فارغ التحصیلان دانشــگاهی 

باشد.

۱۰ هزار ظرفیت خالی نیروی ماهر در صنعت اصفهان داریم؛  

 نبود مهارت، چالش مهم معضل بیکاری
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان گفت: ۱0 هزار 
ظرفیت خالی بکارگیری نیروی ماهر در صنعت استان اصفهان 

داریم و این نشان می دهد که کارگران فاقد مهارت هستند.

      مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان : جوانان به دلیل نداشتن مهارت لازم نمی توانند وارد بازار کار شوند

فارس
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مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان:

۱۹ روستا به تصفیه خانه آب 
گلپایگان متصل می شوند

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب اســتان اصفهان گفت: 
اطمینان می دهم روستاهای رباط ملکی، آرجان و شیدآباد و 
۱۹ روستای باقی مانده را در شش ماهه نخست سال آینده به 

تصفیه خانه آب گلپایگان متصل کنیم. 

هاشم امینی، در آغاز طرح آبرســانی از تصفیه خانه و اصلاح شبکه 
آبی برخی از روســتاهای گلپایگان، اظهار کرد: در حوزه شهرستان 
گلپایگان اتفاقات بسیار خوبی در دولت تدبیر و امید رخ داد. در سال 
۹۰ کلنگ زنی تصفیه خانه آب گلپایگان را انجام دادیم و سال ۹۵ این 
تصفیه خانه از محل سد کوچری به بهره برداری رسید که یک تحول 

بزرگ در حوزه آب و فاضلاب شهرستان بود.
وی ادامه داد: یکپارچه ســازی آبفا و آبفار سبب شد جریان خدمت 
در روستاها شدت بگیرد. با توجه به طرح 1۰۰-۳۰۰ قرار است ۳۰۰ 
کیلومتر لوله گذاری را در طول 1۰۰ روز با هدف توســعه و اصلاح 
آبرسانی انجام دهیم که در روستاهای این شهرستان هم در این راستا 

اقدامات خوبی انجام شده است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان گفت: در تیر ماه سال 
جاری سه روستا در گلپایگان به تصفیه خانه آب شرب متصل شدند و 
امروز نیز کلنگ آبرسانی از تصفیه خانه به ۶ روستای دیگر با جمعیت 
هزار نفری به زمین زده خواهد شد. همچنین حدود ۵ هزار متر نیز 
اصلاح شبکه در روستاهای فاویان، شادگان، دُم آسمان، مَرغ، رباط 
سرخ، درب امامزاده، رباط ابوالقاسم، دُر، تیکن و هنده با هزینه ای 

حدود یک میلیارد تومان انجام خواهد شد.
امینی با بیان اینکه برخی از روســتاهای منطقه کویری در استان 
اصفهــان با تانکر آبرســانی می شــود، افزود: اطمینــان می دهم 
روستاهای رباط ملکی، آرجان و شیدآباد و 1۹ روستای باقی مانده 
را در شش ماهه نخست ســال آینده به تصفیه خانه آب گلپایگان 

متصل کنیم.

 انتصاب رئیس جدید پلیس راه 
استان اصفهان 

رئیــس مرکز اطلاع 
رســانی فرماندهی 
انتظامــی اســتان 
از انتصــاب رئیس 
جدید پلیس راه این 

فرماندهی خبر داد. سرهنگ  جواد درستکار  با اعلام این خبر گفت: 
به پیشنهاد فرمانده انتظامی استان اصفهان و با حکم فرمانده ناجا 
ســرهنگ اصغرزارع  به عنوان رئیس پلیس راه فرماندهی انتظامی 

استان اصفهان منصوب شد.
وی با بیان اینکه مراســم تکریــم و معارفه روســای قدیم و جدید 
پلیس راه استان اصفهان امروز در سال اجتماعات اداره راه و ترابری 
استان برگزار شــد گفت: در این مراســم از زحمات و تلاش های 
سرهنگ  حســین پورقیصری  رئیس پلیس راه ســابق فرماندهی 
انتظامی اســتان تقدیر به عمل آمد.به گفته رئیــس مرکز اطلاع 
رسانی فرماندهی انتظامی استان اصفهان، ســرهنگ   زارع  پیش 
 از این ســمت جانشــین رئیس پلیس راه ایــن فرماندهی برعهده

 داشت.

گــــزارش

گــــزارش

اخبار اصفهان
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کشف هزاران  لیتر فرآورده های نفتی دریک  کارگاه 
سرپرست پلیس امنیت اقتصادی استان از کشف 2۰ هزار لیتر فرآورده های 
نفتی قاچاق در کارگاه تینرسازی، خبر داد.ســرهنگ  کامران ریاحی  بیان 
داشت: ماموران پلیس امنیت اقتصادی اصفهان با انجام اقداماتی تخصصی 
مطلع شــدند، یک وانت نیســان اقدام به قاچاق ســوخت می کند که وارد 
عمل شدند.وی افزود: راننده نیســان در یکی از جایگاه های سوخت رسانی 
شهر اصفهان شناســایی و دستگیر شد که ۴۴ کارت ســوخت و8۰۰ لیتر 
بنزین قاچاق از او کشــف شد.سرپرســت پلیس امنیت اقتصادی اصفهان 
ادامــه داد: همچنیــن از یــک کارگاه تینرســازی نیز که ســوخت های 
قاچاق به آنجا انتقال داده می شــد، بازرســی به عمل آمد که 2۰ هزار لیتر 
فرآورده های نفتی از آنجا کشــف شد.ســرهنگ ریاحی با اشاره به پلمب 
کارگاه تینرســازی اظهار داشــت: در این خصوص یک نفر دستگیر و پس 
 از تشــکیل پرونده برای اقدامات قانونی بــه مراجع قضائــی تحویل داده

 شد.

دستگیری باند سارقان باغ ویلاها در اصفهان 
رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان از دستگیری اعضای باند ۴ نفره ای 
که اقدام به سرقت از باغ ویلاها در شهر اصفهان می کردند در عملیات کارآگاهان 
پایگاه جنوب این پلیس خبر داد. سرهنگ  حسین ترکیان  با اعلام این خبر بیان 
داشت: در پی شکایت یکی ازشهروندان مبنی بر سرقت اموالی از قبیل پمپ آب، 
قیچی باغبانی، دستگاه دی وی آر، چای ساز، باند و ... از باغ ویلای شخصی وی در 
منطقه جنوب شهر اصفهان موضوع در دستور کار کارآگاهان پایگاه جنوب پلیس 
آگاهی استان اصفهان قرار گرفت.وی افزود: کارآگاهان با انجام تحقیقات علمی و 
تخصصی خود موفق به شناسایی هویت اصلی سارقان شده و با همکاری ماموران 
کلانتری 22 شهرستان اصفهان حین گشت زنی و کنترل هوشمند حوزه مربوطه 
در نهایت یکی از سارقان که قصد ورود به یک باغ داشت را مشاهده و بلافاصله وی 
را دستگیر کردند.رئیس پلیس آگاهی اســتان اصفهان بیان کرد: متهم پس از 
دستگیری در مواجهه با اسناد و مدارک پلیس لب به اعتراف باز کرده و به ۹ فقره 

سرقت از باغ ویلاها و یک فقره سرقت از مغازه با همدستی ۳ نفر دیگر اقرار کرد.

افزایش ۱۲.۵ درصدی حوادث کار در استان
مدیرکل پزشکی قانونی استان اصفهان گفت: در 8 ماهه امسال تلفات ناشی از 
حوادث کار در استان اصفهان 12.۵ درصد افزایش یافته است که در این مدت 
72 نفر که همگی مرد بودند بر اثر حوادث کار جان خود را از دست داده اند.  
علی سلیمانی پور مدیرکل پزشکی قانونی استان اصفهان، با اشاره به آمار 8 ماهه 
امسال در زمینه مسمومیت با گاز مونوکسید کربن در استان اصفهان اظهار 
کرد: در این بازه زمانی 2۰ نفر دچار گازگرفتگی شدند که از این تعداد یک نفر 
زن و 1۹ نفر مرد بر اثر گاز گرفتگی در استان اصفهان جان باخته اند. او ادامه داد: 
افراد باید توجه داشته باشند که بر اساس آمار موجود میزان مرگ و میر ناشی از 
گازگرفتگی در بهمن و اسفند افزایش می یابد و از این رو نکات ایمنی را در زمان 
استفاده از وسایل گازسوز در منزل، محل کار و خودرو رعایت کنند. مدیرکل 
پزشکی قانونی استان اصفهان خاطرنشان کرد: در 8 ماهه امسال تلفات ناشی 
از حوادث کار 12.۵ درصد افزایش یافته است که در این مدت 72 نفر که همگی 

مرد بودند بر اثر حوادث کار جان خود را از دست داده اند.

توقیف نفت گاز قاچاق دراصفهان 
سرپرست پلیس امنیت اقتصادی اســتان از کشف ۳2 هزار لیتر نفت گاز 
قاچاق که توسط یک کامیون کشــنده تانکردار حمل می شد، خبر داد. 
سرهنگ  کامران ریاحی  بیان داشــت: ماموران پلیس امنیت اقتصادی 
اصفهان با انجام اقدامات اطلاعاتی مطلع شــدند یک کامیون تانکردار در 
منطقه  شــاهپور جدید  اقدام به بارگیری نفت گاز قاچاق کرده و در حال 
انتقال محموله به یک استان دیگر است که بلافاصله وارد عمل شدند.وی 
افزود: پس از هماهنگی های لازم یک گروه از ماموران مجرب به محل مورد 
نظر اعزام و کامیون تانکردار را شناسایی و متوقف کردند.سرپرست پلیس 
امنیت اقتصادی اصفهان ادامه داد: این خودرو ۳2 هزار لیتر نفت گاز را حمل 
می کرد که راننده مدارک مثبته گمرکی و قانونی مربوطــه را ارائه نداد و 
خودرو و محموله توقیف شدند.این مقام انتظامی تصریح کرد: در این رابطه 
راننده خودرو دستگیر و پس از تشکیل پرونده برای اقدامات قانونی به مراجع 

قضائی تحویل داده شد.
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سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا گفت: نخستین محموله 
واکسن کرونا وارد کشور شده و بر اساس اولویت بندی سند 
ملی واکسیناسیون کشور، تزریقات شروع می شود و ابتدا 
افرادی که در بخش  های مراقبت ویژه کار می کنند و ارتباط 

مستقیم با بیمار دارند در اولویت تزریق خواهند بود.

 سه استان شمالی 
گیلان، گلستان و 

مازندران منع تردد 
دارند و در برخی 

شهرهایی که مسافر 
پذیر هستند مثل 
بندرعباس، قشم، 

کیش و بوشهر، شیراز 
و مشهد نیز منع تردد 

دارند.

ایرنا
گزارش
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خطتولیدواکسنکرونااردیبهشت۱۴۰۰راهاندازیمیشود
معاون ستاد اجرایی فرمان امام )ره( گفت: خط تولید واکسن کرونا از سوی این نهاد اردیبهشت سال آینده راه اندازی 
می شود. سید مصطفی سید هاشمی در آئین بهره برداری از مدرسه ۶ کلاسه بنیاد برکت در روستای کرمجوان اظهار 
داشت: این واحد با توانایی تولید ماهانه ۱۵ میلیون دوز واکسن کرونا در شهرک دارویی ستاد اجرایی فرمان امام )ره( 

راه اندازی خواهد شد. وی ادامه داد: این خط تولید با سرمایه گذاری و هزینه ۳۰ میلیون یورویی و استفاده از توان بومی و 
جوانان توانمند کشورمان در حال ایجاد است. وی با بیان اینکه ۳.۵ میلیون دوز واکسن برای افراد اولویت دار در کشور نیاز است 

اضافه کرد: با راه اندازی این خط تولید نیاز به واکسن کرونا مرتفع می شود. وی با اشاره به رویکرد حمایتی ستاد اجرایی فرمان امام 
ره گفت: اولین واحد تولید ماسک با ظرفیت تولید پنج میلیون عددی در روزهای نخست شیوع کرونا توسط این ستاد بخشی از نیازهای 

کشور را در اوج تحریم ها رفع کرد. معاون ستاد اجرایی فرمان امام )ره( گفت: نباید با اقدامات مختلف، مردم به انقلاب و نظام بد بین شوند و از این رو مطرح کردن 
برخی خرافات و مسائل حاشیه ای از زبان هر کسی و هر شخصیتی نباید انجام شود. وی با اشاره به طرح احداث مدارس در مناطق محروم افزود: طرح احداث ۲ هزار 
باب مدرسه توسط ستاد اجرایی فرمان امام )ره( در حال انجام بوده که تاکنون ۱۶۵۰ باب مدرسه ساخته و تحویل آموزش و پرورش شده و ۳۵۰ باب مدرسه نیز به 
زودی تحویل خواهد شد. سیدهاشمی با بیان اینکه ستاد اجرایی فرمان امام )ره( به عنوان خط شکن در عرصه محرومیت زدایی است ادامه داد: ایجاد زمینه برای 
تأمین نیازهای فضای آموزشی از رویکردهای ستاد اجرایی فرمان امام ره بوده و مدرسه احداث شده توسط این نهاد هدیه رهبر معظم انقلاب به این منطقه است.

اجرایمرحلهدومطرحشهیدسلیمانی
رئیس کمیته اجرایی طرح شهید سلیمانی، از اجرای مرحله دوم طرح شهید سلیمانی به منظور به صفر رساندن کرونا 
در کشور خبر داد. شاهین محمد صادقی، گفت: اجرای این طرح با همکاری وزارت بهداشت و مسئولین وزارت کشور، 
نیروهای سپاه استانی و بسیجیان سراسر کشور به خوبی اجرا شد و نتیجه امروز آن حاصل همکاری مسئولان اجرایی در 

هر استان است.وی ادامه داد: بر اساس اجرای این طرح با وجود ۳۵ هزار تیم به صورت فعال متشکل از ۲۲ هزار تیم حمایتی 
و ۱۳ هزار تیم نظارتی و ۱۵۰۰ تیم مراقبتی در حال فعالیت هستند حاصل فعالیت این تیم ها در سراسر کشور غربالگری بیش 

از ۲۰۰ هزار نفر است.محمد صادقی ادامه داد: این تیم ها در استان گیلان حدود ۱۲ هزار نفر مشکوک به کرونا را شناسایی و از آن 
میان حدود ۲ هزار نفر را تشخیص و تحت غربالگری قرار دادند.وی افزود: در خوزستان و دیگر شهرها مانند کردکوی یا استان کرمانشاه، بیماریابی اصلی 

ترین کار این تیم ها است و سپس تحت مراقبت و غربالگری افراد بیمار در دستور کار قرار دارد.محمد صادقی از اجرای طرح های حمایت توسط تیم های فعال 
طرح شهید سلیمانی خبر داد و گفت: تا کنون بالغ بر ۳۵۰ میلیارد تومان بسته های غذایی توسط مردم به پایگاه های بسیج اهدا شده و پایگاه های بسیج این 

بسته ها را به منازل افراد بیمار و مبتلا می رسانند.
وی ادامه داد: با هماهنگی های انجام شده با وزیر بهداشت، مرحله دوم طرح شهید سلیمانی را بازنویسی کرده ایم و به صورت فنی تر و با استفاده از وسایل 

تکنولوژیک و نیروهای زبده تر بتوانیم این طرح را اجرایی کنیم تا کرونا به صفر برسد.
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علیرضا رییسی درباره آخرین 
وضعیت بیماری کووید۱۹ در 
کشور افزود: محموله های بعدی 
واکســن کرونا در هفته های 
آینده به دســت ما می رســد. 
واکســنی که وارد کشور شده 
کاملا مورد تایید است و خیلی 
از کشــورهای دیگر نیز خواهان دریافت این 
واکسن هستند. مقاله ای که در مجله معتبر 
»لنســت« چاپ شــد نیز تایید کرد که این 
واکسن ۹۱.۶ درصد اثربخشــی دارد و یکی 
از بالاترین اثربخشی ها در میان واکسن های 
موجود است. همچنین برای گروه های سنی 
اولویت بندی شــده قابل مصرف است. این 

واکسن بسیار ایمن و خوب است.
وی ادامــه داد: البتــه از کشــورهای دیگر 
و همچنین از ســبد کوواکس که سبدی از 
واکسن های مختلف است و کشورهای مختلف 
نیز عضو آن هســتند نیز در حــال پیگیری 
هستیم. همچنین واکسن تولید داخل نیز با 
موفقیت در حال طی مراحل است. امیدواریم 
بتوانیم در ماه های آینده واکسن داخلی را نیز 
در اختیار داشته باشیم. یکی از واکسن های 
دیگر که مربوط به موسسه سرم سازی رازی 
است هم در روزهای آینده فاز انسانی را آغاز 

خواهد کرد.
واکسیناسیون شروع شــود هم باید 

پروتکل های بهداشتی را رعایت کنیم
معاون وزیر بهداشــت بیان کرد: امروز پنجاه 
وششمین جلسه ســتاد ملی مقابله با کرونا 
با حضور رییــس جمهوری برگزار شــد. در 
جلسه امروز درباره وضعیت بیماری در دنیا و 
مباحث مربوط به ویروس جهش یافته کرونا در 
انگلستان، اروپا و ژاپن صحبت شد. این وضعیت 
نیازمند رصد است. انگلستان، آمریکا و آلمان 
در وضعیتی هســتند که در مقابل ویروس 
جهش یافته به زانو در آمده اند و بحث بسیار 

جدی است و اکثر بیمارستان ها پر شده است. 
بسیاری از این کشورها شروع به واکسیناسیون 
کرده و انگلســتان تاکنون ۱۰ میلیون نفر را 
واکسن زده است. باید حواسمان باشد که حتی 
اگر واکسیناسیون شروع شود هم باید مراقب 
پروتکل های بهداشتی باشیم و به دقت رعایت 
کنیم.وی افزود: در کشوری مثل ژاپن با وجود 
عملکرد موفق، دیروز اعلام کردند بیش از ۷۰ 

درصد تخت های بیمارستانی پر شده است.
رییسی ادامه داد: هدف ما این است که تا ایجاد 
ایمنی مناســب از طریق واکسیناسیون در 
شرایط و وضعیت خوبی که داریم، این وضعیت 
را ادامه بدهیم و از شیوع و بروز بیماری و خیز 
چهارم جلوگیری کنیم. هدف این است که 
شب عید آرامی داشته باشیم. همه می دانیم 
که عید گذشته درگیر کرونا بودیم و قبل از آن 
هم درگیر سیل بودیم. بنابراین این سومین 
عیدی اســت که در تعطیلات عید نوروز با 
پدیده ای مواجه هستیم. اگر این ۵ تا ۶ هفته 
را به خوبی رعایت کرده و مراقبت کنیم، شب 

عید آرامی خواهیم داشت.
افزایش شهرهای نارنجی و زرد

سخنگوی ســتاد ملی مقابله با کرونا گفت: 
هنوز شهر با وضعیت قرمز نداریم، اما شهرهای 
نارنجی از ۱۸ شــهر به ۳۶ شهر رسیده و این 
هشدار است. شهرهای زرد که ۱۳۰ مورد بود 
به ۱۷۸ مورد رسیده و از ۳۶۵ شهر با وضعیت 

آبی به ۲۳۴ شهر با وضعیت آبی رسیدیم.
وی ادامــه داد: بــا مداخله موثــر و رعایت 

پروتکل های بهداشتی و پرهیز از تجمعات و 
دورهمی ها و استفاده از ماسک و تهویه مناسب 
می توانیم از خیز شــدید بیماری جلوگیری 

کنیم.
رییســی بیان کرد: اســتان های هرمزگان، 
خوزستان، یزد، گیلان، مازندران، گلستان، 
آذربایجان غربی، لرستان باید به دقت مراقب 
باشــند. هفته گذشــته در دو استان گیلان 
و مازندران فقط شــهر نارنجی داشتیم، اما 
اکنون شهرهای نارنجی در آذربایجان شرقی، 
اصفهان، خراسان شمالی، سمنان، کرمانشاه، 
گیلان، مازندران، گلستان، هرمزگان، همدان 
و یزد است. یعنی شهرهایی که وضعیت زرد 
داشتند، با افزایش موارد ابتلا، یک درجه بالاتر 
رفته اند و وارد شــهرهای با وضعیت نارنجی 

شده اند.
الکترونیکی شدن خدمات

وی اظهار کرد: یکی از مصوبات جلسه این بود 
که در دنیا یک بار دیگر ثابت شد الکترونیکی 
کردن خدمات می تواند در این مواقع کمک 
کننده باشد. اگر بتوانیم خدمات پر تکرار و پر 
مراجعه به دستگاه های دولتی که مردم مجبور 
می شوند حضوری مراجعه کنند را به صورت 
الکترونیکی ارائه کنیم، قطعا روی ترافیک و 

تجمع و بیماری موثر خواهد بود.
رییسی افزود: قرار شــد تا پایان سال ۱۳۹۹ 
دستگاه های اجرایی سه خدمت یا بیشتر از 
خدمات پر مخاطب خود را که باعث می شود 
مراجعه کننده حضوری داشــته باشــند را 

الکترونیکی کنند تا مردم مجبور نباشــند 
برای یک کار ساده ساعت ها در صف و ترافیک 
حضور داشته باشــند. امیدواریم با همکاری 
وزارت ارتباطات و همه دستگاه ها این اقدام 
انجام شود. البته بسیاری از خدمات تاکنون 

الکترونیکی شده و مردم راضی هستند.
وضعیت امتحان های عملی دانشجویان

معاون بهداشــت وزیر بهداشت گفت: نکته 
دیگر در مورد دانشجویانی بود که کلاس های 
عملی دارند و مصوب شد که امتحان حضوری 
اصلا برگزار نشــود و به صورت آنلاین باشد. 
برای امتحانات عملــی اگر فرد بومی منطقه 
بوده و نیازی به خوابگاه نــدارد، می تواند در 
شــهرهای زرد و آبی حضور داشته باشند و 
امتحان را با رعایــت پروتکل های عملی به 
صورت حضوری انجام بدهند. نگرانی ما بیشتر 

در مورد خوابگاه هاست.
وضعیت تهران و البرز

رییسی بیان کرد: استان و شهر تهران و البرز نیز 
همچنان در وضعیت زرد قرار دارند و نارنجی 
نشده اند، اما این وضعیت شکننده است و باید 

رعایت پروتکل های بهداشتی انجام شود.
منع تردد در اســتان های شــمالی و 

شهرهای مسافر پذیر
وی اظهار کرد: سه اســتان شمالی گیلان، 
گلســتان و مازندران منع تــردد دارند و در 
برخی شهرهایی که مسافر پذیر هستند مثل 
بندرعباس، قشــم، کیش و بوشهر، شیراز و 

مشهد نیز منع تردد دارند.

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا:

جبههگیریعلیهواکسنکارکنانبخشهایمراقبتویژهکووید۱۹دراولویتتزریقواکسنهستند
کروناخطرناکاست

یک اپیدمیولوژیســت با ابراز نگرانی 
نســبت به جبهه گیری هــای بعضا 
ناآگاهانه نســبت به واکسیناسیون 
عنوان کرد: شایعات عمدی یا سهوی 
که علیه واکسن های ایرانی و خارجی 
ایجاد شده بسیار خطرناک است و می 
تواند بازدهی کار را بســیار کم کند. 
زحمت زیادی برای تولید واکسن در 
تمام دنیا کشیده شــده و باید از این 
فرصت اســتفاده کــرد و نباید آن را 

تبدیل به تهدید کنیم.
دکتر"حمیدرضا توحیدی نیک" درباره 
لزوم واکسیناسیون در مقابله با کرونا 
اظهار کرد: در حال حاضــر تنها راه 
نجات کل دنیا و حل اساسی مشکل 
کرونا، واکسیناسیون است و اگر می 
خواهیم تلفات کمتری بدهیم بهترین 
و در دسترس ترین راه واکسن است 

که خوشبختانه تولید شده است.
وی با ابراز نگرانی نســبت به جبهه 
گیری های بعضا ناآگاهانه نسبت به 
واکسیناســیون عنوان کرد: شایعات 
عمدی یا ســهوی که علیه واکســن 
های ایرانی و خارجی ایجاد شده بسیار 
خطرناک است و می تواند بازدهی کار 
را بسیار کم کند. زحمت زیادی برای 
تولید واکســن در تمام دنیا کشیده 
شده و باید از این فرصت استفاده کرد 
و نباید آن را تبدیــل به تهدید کنیم. 
تبلیغات منفی علیه واکسیناسیون به 
جز مرگ بیشتر عزیزانمان و طولانی 
شدن این شــرایط پراسترس عایدی 

دیگری ندارد.
توحیدی تصریح کــرد: ذهنیتی که 
در مــردم ایران و برخی کشــورهای 
دیگر وجود دارد، نگرانی بابت عوارض 
واکســن اســت که این تا حدودی 
طبیعی است. به هر حال هر دارو و ماده 
ای که مصرف می کنیم و حتی داروی 
گیاهی، ممکن است عوارضی داشته 
باشد ولی عوارض احتمالی تایید نشده 
واکســن در برابر منافع بیشمار تایید 

شده اهمیت ناچیزی دارد.
وی با بیان اینکــه من موافق اجباری 
شدن واکسیناســیون هستم، درباره 
ایمنــی واکسیناســیون و عوارض 
آن گفت: معمولا تاریخ نشــان داده 
عوارض واکسن ۳۰ تا ۴۵ روزه خود را 
نشان می دهند و واکسن های معتبر 
خارجــی موجود حداقل تــا ۶۰ روز 
پیگیری شده و بعد تائیدیه را گرفته 
اند. در مورد واکسن داخلی هم قطعا 

به همین شکل خواهد بود.
عضو هیئــت علمی دانشــگاه علوم 
پزشکی کرمان بیان کرد: هر واکسنی 
که تولید می شــود، نهادهای ناظر و 
سازمان بهداشت جهانی بر آن نظارت 
می کنند و مراحل مختلفی طی می 
کنند و ایمنــی آن روی افراد زیادی 
تست می شود تا بعداً در عموم مردم 
استفاده شوند؛ به عنوان مثال واکسن 
مدرنا در مرحلــه کارآزمایی بالینی 
روی ۳۰ هزار نفر تســت شده و بعد 
مجوز را دریافت کرده است.وی افزود: 
واکسن ایرانی نیز قبل از تولید انبوه 
قطعا باید همه استانداردها را بگذراند 
و وقتی به عرضه و اســتفاده عمومی 
رسید، دیگر نباید نگران باشیم و می 
توانیم استفاده کنیم.توحیدی تصریح 
کرد: شاید تولید واکســن ایرانی ماه 
ها طول بکشــد لذا نباید بیش از این 
تعلل کرد و باید واکسیناسیون با یک 
واکسن استاندارد در اسرع وقت شروع 
شــود. البته انتظار نداریم از فردای 
شروع واکسیناســیون شاهد کاهش 
موارد باشــیم. برای ایجاد ایمنی در 
بدن معمولا چند هفته زمان نیاز است. 
ضمن اینکه باید درصد قابل توجهی از 
جمعیت ایمن شوند تا روند کاهشی را 
شاهد باشــیم. مطمئن باشید چنین 
مســاله ای را به زودی در کشورهایی 
که واکسیناسیون را شروع کرده اند 

خواهید دید. 

سلامت
گزارش

ISFAHAN
N E W S

وقتیآقایفیلمسازآببهآسیابکرونامیریزد!
کرونا در کشورمان ۵۸ هزار و ۳۳۶ انسان را طبق آمارهای 
رسمی وزارت بهداشت به کام مرگ کشانده است، امروز خیلی 
از خانواده های ایرانی داغ دیده اند از کرونا؛ داغ پدر، مادر، فرزند، 
عزیز، آنها هم که داغ ندیده اند، بعضی از این مرگ ها را با گوشت و پوست خود احساس 
کرده اند و برای از دست دادن آدم هایی که می شناختند و نمی شناختند اشک ریخته اند. 
نمونه آخرش هم مهرداد میناوند و علی انصاریان بود که داغی بر دل یک ملت نهاد و به قول 

عادل فردوسی پور همه با مرگ میناوند غمگین شدند و با مرگ انصاریان ناامید.
اظهارات حیرت انگیز آقای فیلمساز!

این روزها مصاحبه بهروز افخمی- کارگردان و فیلمنامه نویس در شبکه های اجتماعی 
جنجال برانگیز شده است. حرف هایی که همه را مات و مبهوت می کند؛ انتقادش از چرایی 
تحمیل ماسک به مردم و بستن مدارس و تعطیلی سینماها و ...!. بدتر آنکه در مصاحبه ای 
دیگر هم از اظهاراتش دفاع می کند. گویی افخمی فیلمساز، تلویزیون هم نمی بیند که 
بداند در هر ۲۴ ساعت انسان هایی که عزیز کسانی هستند، دارند با کرونا آن هم به واسطه 
همین عدم رعایت پروتکل های بهداشــتی جان می دهند. گویا افخمی، میناوندها و 
انصاریانها را هم نمی شناخته که متوجه باشد کرونا نفس های آنها را تنها در عرض چند روز 
بند آورد. البته وی پیش از این هم در نامه ای به وزیر بهداشت از اعمال برخی محدودیتها 
و تعطیلی ها انتقاد کرده و گفته بود:"حکیم واقعی آن است که وقتی فهمید دربرابر یک 
بیماری ناشناخته کاری ازش برنمی آید به جای امر و نهی کردن و زور گفتن به مردم، رک و 
پوست کنده و راحت بگوید دوا پیش ما نیست و شفا پیش خداست!"در هر حال گویی هنوز 
عده ای کرونا را باور نکرده اند و نه تنها خودشان بی هیچ مسئولیت اجتماعی پروتکل ها را 
رعایت نمی کنند و با افتخار از آن حرف می زنند، بلکه جان مردم شان هم برایشان اهمیتی 
ندارد و به راحتی اعتقادات بی مبنایشان را آن هم درباره حساس ترین مقوله  یعنی سلامت 
مردم در رسانه ها می پراکنند و با جان مردم بازی می کنند.البته این اولین بار نیست که 
سلبریتی ها؛ از هنرمند و ورزشکار گرفته تا به اصطلاح شاخ های اینستاگرامی و افراد 
شناخته شده در جامعه به عرصه سلامت پا گذاشته و در حوزه پیشگیری و درمان دخالت 
می کنند و بی هیچ تخصصی توصیه هایی برای جان مردم دارند؛ توصیه هایی که ممکن 
است به بهای جان مردم تمام شود. به عنوان مثال در سال ۱۳۹۷ بود که مهناز افشار درباره 
مصرف داروی نالوکسان برای جلوگیری از مرگ ناشی از سوء مصرف مواد اظهاراتی را 
در شبکه  های اجتماعی مجازی مطرح کرد. اظهاراتی که البته با واکنش سریع وزارت 
بهداشتی ها مواجه شد. البته آن زمان از خانم بازیگر شکایتی از سوی وزارت بهداشت به 
عمل نیامد، اما انتقادات صریحی نسبت به این اظهارات مطرح شد و بارها و بارها هم تاکید 

شد که سلبریتی ها در درمان و سلامت دخالت نکنند.
برخی هنوز هم مردم را به قتلگاه دعوت می کنند

در همین راستا دکتر کیانوش جهانپور - رییس مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت 
بهداشت با بیان اینکه تاکنون ده ها پزشک و پرستار در این راه جان خود را از دست داده اند، 
تاکید کرد: فراز و فرودهای رعایت دستورالعمل ها و مراعات نکات بهداشتی و پیامدهای  
آن را دیده ایم، اما هنوز هم برخی مردم را به قتلگاه دعوت می کنند، هر روز یک نفر یا یک 
جمع کوچکی قصه ای می گوید و سنگی در چاه می افکند که هزار عاقل در بیرون آوردن 
آن گرفتار می شوند. انتظار زیادی نیست این که امیدوار بود آدمی به خیر کسان/مرا به خیر 
تو امید نیست، شر مرسان.همچنین چندی پیش بود که دکتر علیرضا رییسی- معاون 
بهداشت وزارت بهداشت و سخنگوی ستاد ملی کرونا اعلام کرد که "اگر کوچکترین 
تخلفی در جشنواره فجر به آنها گزارش شود، جشنواره  را تعطیل می کنند." حالا آقای 
فیلمساز صراحتا و جلو دوربین نقض پروتکل کرده و نه تنها باید با او برخورد شود، بلکه باید 
از اجراکنندگان جشنواره نیز پرسید که چرا برای دفاع از جان و سلامت مردم جلوی نام ها 
نمی ایستند، وقتی فردی شناخته شده به راحتی بتواند بدون ماسک و رعایت پروتکل های 
بهداشتی در جشنواره حضور یابد، تکلیف افراد عادی معلوم است. کاش بدانیم که سلامت 

مردم شوخی بردار نیست...

گزارش

ایسنا
گــــــزارش

سبک زندگی

مزایای پوشیدن کفش طبی
 

انکار نمی کنیم، که کفش های طبی باعث می شــوند پاها 
احساس خوبی داشته باشند. پوشیدن کفش طبی مناسب 
نه تنها به شما کمک می کند تا هم اکنون از آسیب دیدگی جلوگیری کنید، بلکه 
در پایان راه از خودتان بخاطر انتخاب هوشمندانه یک جفت کفش طبی مناسب 
تشکر خواهید کرد! در گذشته، کفش های طبی جذاب ترین کفش نبودند، با این 
حال، همچنان مزایای بسیار ارزشمندی را فراهم می کردند. امروزه می توانید 
کفش های طبی را طبق مد روز انتخاب کنید. این بدان معناست که هیچ بهانه ای 

برای عدم مراقبت مناسب از پاها وجود ندارد! 
ویژگی های کفش طبی

به یاد داشته باشید کفش طبی مناسب چه کاری می تواند برای شما انجام دهد:
ضربه گیری کف پا: کفی میانی حالت ضربه گیری ایجاد می کند. 

از کف پا پشــتیبانی کند: کفش باید هنگام برخورد کف پا به زمین به تزار شــدن کف پا 
کمک کند.

احساس راحتی داشته باشد: کفش باید از همان دفعه اول راحت و مناسب باشد.
اندازه باشد: کفش شما باید به اندازه کافی پهن و کشیده باشد تا اندازه  پاهایتان باشد. کفش 

نباید تنگ باشد.
مزایای کفش طبی

کفش های طبی پشتیبانی خوبی ارائه می دهند
کفش های طبی نه تنها برای پاسخگویی به قوس کف پاهای شما طراحی شده اند، بلکه 
برای پاشنه های پا به عنوان ضربه گیر عمل می کنند و می توانند به تراز مجدد پا کمک کنند. 
بدون این پشتیبانی و هم ترازی مناسب، مشکلات دردناک و ناامیدکننده ای مانند کف پای 

صاف و ورم کف پا می تواند رخ دهد.
درد کف پا را می توان با پوشیدن کفش های طبی کاهش داد

۵۰۰۰ تا ۱۰۰۰۰ قدم. این مقدار متوسطی اســت که هر فرد در روز پیاده روی می کند. 
اگر کفش نامناسب پوشیده اید، تصور کنید که با راه رفتن روزانه چقدر به پایتان آسیب 

می رسانید.
کفش های طبی فضای مناسب و راحتی برای حرکت انگشتان پا فراهم می کند و اغلب در 
انداز ها و پهنایی وجود دارند که در کفش های معمولی وجود ندارد. این کفش ها از مالیدن 

پاها به داخل کفش جلوگیری می کنند، و پاشنه ای ندارند که پاها را به سمت موقعیت های 
غیر طبیعی و ناراحت کننده سوق دهد.

پوشیدن کفش های طبی می تواند جریان خون را تقویت کند
اگر از درد عصب دیابتی رنج می برید، کفش های طبی می توانند بهترین گزینه برای شما 
باشند. برای کسانی که از نوروپاتی دیابتی رنج می برند بسیار مهم است که کفشی راحت و 

مناسب که از قوس کف پا پشتیبانی می کند استفاده کنند.
از آنجا که نوروپاتی دیابتی توانایی حسی فرد دیابتی در ناحیه پا را کاهش می دهد، آسیب 
دیدگی پا ممکن است مورد توجه قرار نگیرد. نوروپاتی همچنین گردش خون در پا را کاهش 
می دهد. استفاده از کفش های طبی باعث می شود کف پا در یک محیط سالم حرکت کند. 

در واقع می توانند بیماران دیابتی را از، از دست دادن پا نجات دهند.
هزینه کفش های طبی کمتر از جراحی کف پا است!

مراقبت نکردن از پاها به احتمال زیاد شــما را گرفتار می کند، حتی اگر در سنین پیری 
باشد. پوشیدن کفش های طبی هنگام درد پا یا سایر مشکلات پا می تواند از نیاز به جراحی 

پرهزینه جلوگیری کند. این کفش ها را به عنوان نگهداری پیشگیرانه در نظر بگیرید.
مشکلات کف پا را می توان با کفش های طبی برطرف کرد

از آنجا که کفش های طبی می توانند به تراز کردن پــا و حفظ قوس کف پا کمک کنند، 
همچنین می توانند راه حلی برای مشــکلات پا از جمله خارپاشنه باشند. بیشتر مواقع، 
مشکلات عمده پا فقط به دلیل پوشیدن کفش اشتباه رخ می دهد. پوشیدن کفش طبی تا 

حدی علائم دیسک کمر و سیاتیک را نیز کاهش می دهد.
درد مزمن پا و مشکلاتی از قبیل صافی کف پا، فاشیای پلانتار، پینه پا، شست کژی و خار 
پاشنه نه تنها می توانند سرعت شــخص را کاهش دهند، بلکه می توانند مانع از راه رفتن 

شوند. کفش های طبی ضربه گیر و جادار می توانند تحرک فرد را به او برگردانند.
نکاتی برای انتخاب کفش طبی مناسب

اگر مجبورید کفشی طبی بپوشید اما در هنگام پوشیدن هرگز احساس راحتی نمی کنید، 
به احتمال زیاد به این دلیل است که نوع نامناسب کفش را انتخاب کرده اید.

راحتی و شکل دو نکته ای است که باید هنگام انتخاب کفش طبی مناسب برای خود در 
نظر بگیرید. پوشیدن کفش های طبی به این معنی نیست که باید هر استایلی را بپسندید. 

بسیاری از مارک های کفش در واقع طبی هستند.

ی  ا بــر
انتخاب کفش های طبی مناسب، بهتر است کفشی 

را انتخاب کنید که دوست دارید، به جای اینکه انتظار داشته باشید دیگران آن را دوست 
داشته باشند. در غیر این صورت، نمی توانید نوع کفش مناسب خود را انتخاب کنید.

نکته دیگری که می تواند بسیار مفید باشد، در نظر گرفتن راحتی هنگام خرید کفش است. 
اگر با کفشی احساس راحتی نمی کند، نباید آن را بخرید. به یاد داشته باشید که در پایان 
روز کفش بخرید، زیرا پای شما هنگام استفاده در طول روز به طور طبیعی پهن می شود و 

در هوای گرم ممکن است متورم شود.
همچنین ســعی کنید همان نوع جورابی را که قصد دارید با کفش جدید استفاده کنید 
بپوشید و سعی کنید کفش را که پوشیدید بایستید. برای اینکه بدانید چه حسی با کفش 
دارید کمی با آن راه بروید، همیشه کفش هایی را انتخاب کنید که از ابتدا مناسب باشند. 

فکر نکنید که کفش ها با گذشت زمان جا باز می کنند، چون اینگونه نیست.
سعی کنید کفش ها را برگردانید و کفی آنها را بررسی کنید. در حین راه رفتن در فروشگاه 
کفی کفش را تست کنید. آیا کفی کفش ضد ضربه است؟ سعی کنید روی سطوح سخت 

راه بروید تا ببینید چه حسی دارید.
خجالت نکشید، از فروشنده درخواست کمک کنید. از فروشنده بخواهید هر بار که کفش 
می خرید پاهای شما را اندازه بگیرد زیرا ممکن است با بزرگتر شدن، پاهایتان پهن و بزرگتر 

شوند. همچنین این امر که یک پا کمی بزرگتر از پای دیگر باشد، بسیار معمول است.

leonmeadmd.com: منبع
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Commodities worth 
$518m exported from 
Gilan Province
An official with the customs 
department of Gilan Province, 
in the north of Iran, said that 
877,393 tons of commodities 
valued at $518.7 million have 
been exported from the province 
during the first ten months of the 
current Iranian calendar year 
(March 20, 2020-January 19, 
2021).Abolqasem Yousefinejad 
said that the export from the 
province in the mentioned time 
span indicates a 46-percent 
rise in terms of value, and a 

33-percent growth in terms 
of weight, as compared to the 
corresponding time in the 
previous year.He mentioned 
vegetable products, minerals, 
foodstuff, weaving products, and 
plastic products as the major 
exported commodities, and 
Russia, Azerbaijan, Kazakhstan, 
Georgia, Afghanistan, and Iraq 
as the main export destinations 
in the said time.The official said 
that Gilan Provinces accounted 
for 25 percent of the value and 
37 percent of the worth of Iran’s 
non-oil exports to the Eurasian 
Economic Union (EAEU)’s 
member states in the ten-month 
period.

South Pars 
development 
nearly 
completed
The managing director 
of Pars Oil and Gas 
Company (POGC), 
which is in charge 
of developing Iran’s 
giant South Pars gas 
field, has said that the 
development of the 
mentioned field is 
nearly completed and 
all phases of the field 
will be fully operational 
in near future.
“This [Iranian calendar] 
year (ends on March 
20), the development 
of the large gas field will 
be nearly completed 
and we will not have 
any work left except for 
phase 11 in the offshore 
sector and the refinery 
of phase 14 in the 
onshore sector; which 
will be operational early 
next year,” Mohammad 
Meshkinfam told IRIB 
on Thursday.
South Pars, which Iran 
shares with Qatar in the 
Persian Gulf waters, is 
currently divided into 
24 standard offshore 
phases, the output of 
which is processed by 
14 gas refineries on 
land.
According to 
Meshkinfam, the first 
train of the South Pars 
phase 14 Refinery is 
going to go operational 
early next Iranian 
calendar year (begins 
on March 21), after 
which every three 
months another train 
will be inaugurated, and 
by the end of the next 
Iranian calendar year 
(March 20, 2022) this 
refinery will be fully 
operational.
Underlining the 
reliance of domestic 
capacities and 
capabilities for the 
development of the 
mentioned field, 
Meshkinfam noted: "In 
the beginning, only 33 
percent of the required 
equipment in this field 
was produced in Iran, 
but today 75 percent 
of the necessary 
equipment has been 
indigenized."Initially, 
the first two projects 
of the field, namely 
phase two and three 
and phase four and 
five, were carried out 
with the participation 
of France’s Total and 
Italy’s Eni, but after that, 
the remaining phases 
were developed by 
Iranian companies, he 
explained.
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M o h a m m a d i 
made the 
remarks in a 
press conference 
in Tehran on 
Saturday.

He said that the coasts 
of the Persian Gulf and 
the Oman Sea have a 
great potential for the 
development of the 
petrochemical industry 
and so far permits 
have been issued for 
the development of 
petrochemical industries 
in Qeshm Island, Special 
Parsian Economic Zone, 
Bandar-e-Jask, and Iran's 
Mokran Coasts.
Mokran coastal region is 
located in Baluchestan 
province in southeastern 
Iran and southwestern 
Pakistan, it is a 600-mi 
(1,000-km) stretch along 
the Gulf of Oman from 

Ra's (cape) al-Kūh, Iran 
(west of Jask), to Lasbela 
District, Pakistan (near 
Karachi).
Mokran is a semi-desert 
coastal strip in the South 
of Sistan and Baluchestan, 
in Pakistan and Iran, along 
the Persian Gulf and the 
Sea of Oman.
According to official 
statistics, about 40,000 
jobs have been created 
directly and two to 3,000 
indirectly.
Iran’s Mokran coastal 
area are the perfect places 
for the development of 
the petrochemical 
industry and, given the 

wide availability of gas 
resources, are highly 
valuable for this region's 
development.
The strategic position 
of Mokran coasts, along 
the Sea of Oman, the new 
port will be established 
to increase Iran’s marine 
traffic in international 
waters and the oceans.
Governor-General of 
Hormozgan province 
Fereidoun Hemmati too 
on Nov 20, 2020, said that 
petroleum and refinery 
mega projects are being 
done in Jask County, 
adding that Mokran 
Coasts will become 

Iran's new energy and 
petrochemical industry 
hub soon.
Fereidoun Hemmati 
who had visited the 
implementing process of 
oil and refinery projects 
in the coasts of Mokran 
told local media on Friday 
that mega projects in the 
oil transmission line, the 
oil export terminal, and 
the port and offshore oil 
export are underway in 
Jask County.
"Mokran coastline can 
play a special role in 
the future of marine 
exchanges,”  Hemmati 
added.

Tire output climbs 20% 
in 10 months on year
Production of tires in Iran has risen 20 
percent during the first ten months of the 
current Iranian calendar year (March 20, 
2020- January 19, 2021), compared to the 
same period of time in the past year.
Some 225,269 tons of tires have been 
produced during the ten-month period of 
this year.
In terms of number, a 20-percent growth has 
been also achieved through the production 
of 20.913 million tires.
As reported, 132,741 passenger car tires 
were produced in the mentioned time span, 
showing a 24-percent growth.
Some 20,695 tons of van tires were 
produced, indicating a nine-percent growth.
Also, 47,859 tons of truck and bus tires were 
produced, showing a 15-percent rise.
Production of the tires of light agricultural 
vehicles experienced a growth of 49 percent 
to stand at 3,609 tons, and that of the heavy 
ones rose 13 percent to stand at 15,081 tons.
Meanwhile, 5,284 tons of road building and 
industrial vehicle tires were produced, with 
a 13-percent growth compared to the first 
ten months of the past year.
The bicycle and motorcycle tire output stood 
at 16,182 tons, indicating 32 percent growth.
In early August 2020, an official with Iran’s 
Industry, Mining, and Trade Ministry said 
that increasing the amount of investment 
making for the production of the tire in the 
country is a necessity.
Kamran Kargar, the acting head of planning, 
supplying, and market regulating office of 
the ministry, said the consumption of tires 
is noticeable in Iran due to the country’s big 
transportation fleet.
“Now the ground is properly prepared for 
the production of light and heavy vehicle 
tires in the country, and investment making 
will play a significant role both for the 
establishment of new production units and 
for launching development projects”, the 
official noted.
Having an annual production capacity of 
426,000 tons of tire, Iran accounts for 41 
percent of tire output in the West Asian 
region, according to the deputy director of 
the non-metal industries office of the Iranian 
Industry, Mining, and Trade Ministry.
Mohsen Safdari has said that 11 tire 
production units are active in the country 
creating jobs for 14,500 people.
He said 426,000 tons is the nominal capacity, 
while the real output is less than this figure as 
some units are working with 60-70 percent 
of their capacity.
“Iranian tire industry is dependent on 
foreign raw materials by 40 percent, so we 
are self-reliant by 60 percent in this field”, the 
official announced.
In a bid to nullify the U.S. sanctions, Iran 
is determined to strengthen its domestic 
production to achieve self-reliance.
Selecting the motto of “Pickup in Production” 
for the previous Iranian calendar year 
(March 2019-March 2020), and the slogan 
of “Surge in Production” for the current 
year indicates the Islamic Republic’s 
determination to achieve this goal.
To this end, the Iranian ministries besides 
the private sector have been outlining their 
programs for the surge in production.

Managing Director of Iran’s National 
Petrochemical Company Behzad 
Mohammadi said on Saturday that 
Qeshm Island has an exceptional 
position to turn into hub of construction, 
development, production, and export of 
a variety of petrochemical products.

Iran's Qeshm Island can be export hub 
of petrochemical products: official
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Renewable power 
generation capacity 
exceeds 850 MW
 The capacity of Iran’s renewable power 
plants reached 859.17 megawatts (MW) 
in the tenth Iranian calendar month of Dey 
(December 21, 2020-January 19, 2021), 
IRNA reported on Thursday.
As reported, Iranian renewable power 
plants managed to produce 5.738 billion 
kilowatt-hours (Kwh) of electricity in the 
mentioned month, 50 percent (426.17 
MW) of which was produced by solar 
power plants.Wind power plants also 
accounted for 35 percent (303.18 MW) of 
the total output, followed by hydropower 
plants which had a 12-percent share 
(105.65 MW) of the total production.
Back in December 2020, Mohammad 
Satakin, who heads Iran's Renewable 

Energy and Energy Efficiency Organization 
(SATBA), said the capacity of the country’s 
renewable power plants is going to reach 
1,000 MW (one gigawatt) by the end of 
the current government’s incumbency 
(August 2021).Also, Director General of 
SATBA Potential Assessment and Resource 
Evaluation Office Mitra Gholami has said 
that over the past three years, SATBA has 
successfully identified regions for the 
construction of 121,500 MW capacity of 
renewable power plants across the country 
by conducting potential assessment 
studies.
Overall, in the next five years, Iran is aiming 
for a 5,000 MW increase in renewable 
capacity to meet growing domestic 
demand and expand its presence in the 
regional electricity market.According 
to SATBA, the number of small-scale 
solar power plants across the country 

which are used by households or small 
industries is also increasing noticeably as 
Iranian households and small industries 
are embracing the new technology with 
open arms and investors also seem eager 
for more contribution in this area.Iran is 
also planning on expanding its presence 
in the region’s renewable energy market.
Iranian Energy Minister Reza Ardakanian 
said in December 2020 that the country has 
great potentials in the field of renewable 
energies and can have a significant role in 
developing the region’s market for such 
energies.“Relying on the high potential 
of renewable energy sources, including 
solar, wind, biomass, geothermal, etc., 
the Energy Ministry has planned good 
measures in order to implement new 
policies for creating positive changes in the 
development of the country’s renewable 
energy sector,” the minister said.

According to 
official statistics, 
about 40,000 jobs 
have been created 
directly and two to 
3,000 indirectly.



K a l t e n t h a l e r 
who specializes 
in international 
security issues 
and the politics of 
the Middle East 

and South Asia believes 
that a lot of things have 
changed since the U.S. left 
the JCPOA. Adding that 
one is the ascendancy of 
more hardline politicians 
in Iran and another is 
more aggressive Iranian 
policies and postures 
in the Middle East. He 
continued “Biden’s policies 
will make some allies and 
adversaries uneasy with 
the U.S. and even possibly 
more antagonistic.”  He is a 
Professor of Political Science 
and Director of Security 
Studies at the University 
of Akron. He specializes 
in international security 
issues, violent extremism, 
and the politics of the Middle 
East and South Asia.
You can read his interview 
with ILNA news agency as 
follows:
Q: How is U.S. foreign policy 
likely to change under a 
Biden administration?
A: U.S. foreign policy 
will definitely change 
under Biden. There will 
be a greater emphasis on 
multilateralism, shoring up 
relationships with allies, 
and restoring U.S. leadership 
on key issues such as 
climate and support for 
democracy. This will make 
some Americans pleased 
but will anger others who  
were happy with Trump’s 
“America First” approach. 
Q: Can Biden repair 
America’s alliances?
A: Biden will make some 
allies rest easy that the 
United States will revert 

back to many of the postures 
that it took prior to Trump, 
but Biden’s policies will 
make some allies and 
adversaries uneasy with the 
U.S. and even possibly more 
antagonistic. It is not hard 
to imagine that relations 
with Saudi Arabia and Israel 
will become more strained 
under Biden’s foreign policy.  
It is also fairly likely that 
relations between Russia 
and the U.S. will deteriorate 
because of intense Russian 
distrust of Biden. It is likely 
that relations with China 
will remain strained as both 
countries have reasons 
to distrust the intentions 
of the other and China’s 
increasingly aggressive 
policies in its region will 
make repairing the U.S.-
China relationship difficult 
to accomplish.
Q: what about Iran's deal? 
Biden faces a minefield in 
new diplomacy with Iran.
A: It is fairly clear that 
President Biden would 
like to return the U.S. to the 
JCPOA in order to keep Iran 
from developing nuclear 
weapons. But the U.S. 
rejoining the agreement is 
not a given. Biden and his top 
advisors have made it clear 
that the U.S. wants to see 
what Iran does first before 
making moves to rejoin the 
agreement. A lot of things 
have changed since the U.S. 
left the JCPOA. One is the 
ascendancy of more hardline 

politicians in Iran and 
another is more aggressive 
Iranian policies and 
postures in the Middle East. 
If that trajectory continues, 
it may be very difficult for 
the Biden administration to 
rejoin the agreement. 
Q: So is it not easy for the 
new US administration to 
lift sanctions?
A: Sanctions relief will 
likely not be easy or quick. 
Sanctions relief for Iran 
will come from the Biden 
administration after it 
assesses that Iran is a good-
faith partner in nuclear 
negotiations and is moving 
away from aggressive 
postures toward U.S. allies 
in the Middle East. It could 
take some time before 
the administration sees 
indications that Iran will be 
a good partner in the JCPOA. 
Q: What's behind the latest 
European bid to save the 
JCPOA?
A: Europe would very much 
like to revive the JCPOA. 
A nuclear-armed Iran is 
a very troubling scenario 
for Europe to contemplate. 
Also, the Europeans want 
stability in the relationship 
with Iran, both between Iran 
and Europe and between 
Iran and the United States. 
Economic opportunities 
await Europe if there is 
a more normal and stable 
relationship with Iran. 
Q: Will the last nuclear deal 
survive or will another deal 

be formed?
A: I think it is more likely that 
the JCPOA will be revived 
than a whole new deal 
negotiated. The framework 
is there for what both sides 
want, with some things that 
both sides would want to 
add. There will likely be 
negotiations about those 
extra things the parties 
want, but they will likely 
not necessitate a whole new 
framework. It is possible 
that the extra things the 
U.S. wants, such as limits on 
Iran’s missile program, will 
be handled on the side of the 
JCPOA. 
Q: How a Biden presidency 
could change US relations 
with the rest of the world?
A: Many things can happen 
that are difficult to predict.  
One thing that we can predict 
with some confidence is that 
Biden’s policies will be more 
consistent and the policy 
process more structured 
than it was under Trump. 
Q: What was the most 
important event of last year?
A: In the Middle East 
region, and specific to 
U.S.-Iran relations, the 
most important event was 
likely the killing of General 
Soleimani. That was 
definitely a low point in the 
relationship and it is unclear 
how it will continue to affect 
events. It has certainly 
deepened distrust between 
the two countries.

Guterres: UN Will Seek to Unite 
World, Reverse Myanmar Coup
 UN Secretary-General Antonio Guterres pledged 
Friday that the United Nations will do everything it 
can to unite the international community and create 
conditions for the military coup in Myanmar to be 
reversed.
The UN chief told a news conference it is “absolutely 
essential” to carry out the Security Council’s calls for 
a return to democracy, respect for the results of the 
November parliamentary elections, and release of 
all people detained by the military, “which means the 
reversal of the coup that took place.”
“It is absolutely essential that that moves forward, 
and for that, I believe, we need to have all possible 
areas of pressure to make it happen,” Guterres said, AP 
reported.
Myanmar’s military announced Monday on the eve 
of the meeting of new Parliament that it will take 
power for one year, accusing leader Aung San Suu Kyi’s 
government of not investigating allegations of voter 
fraud in the November elections, where its party did 
poorly. It detained Suu Kyi, whose party swept that 
vote, and other lawmakers, activists, journalists and 
members of civil society. The election commission had 
refuted the military’s allegations.
In its first statement following the military’s takeover 
on Thursday, the Security Council “stressed the need 
to uphold democratic institutions and processes, 
refrain from violence, and fully respect human rights, 
fundamental freedoms and the rule of law.” It also 
“emphasized the need for the continued support of the 
democratic transition in Myanmar.”
Guterres said Christine Schraner Burgener, the UN 
special envoy for Myanmar, had a first contact Friday 
with the military since the coup and expressed the UN’s 
strong opposition to the takeover.
According to UN spokesman Stephane Dujarric, she 
reiterated to Deputy Commander-in-Chief Vice Gen. 
Soe Win “the secretary-general’s strong condemnation 
of the military’s action that disrupted the democratic 
reforms that were taking place in the country.”
Schraner Burgener also reiterated her call for the 
immediate release of all detainees and emphasized 
the need for progress on the safe and voluntary 
repatriation of the Rohingya refugees, Dujarric said, 
calling it “an important conversation.”
More than 700,000 Rohingya have fled from Myanmar 
to Bangladesh since August 2017, when the military 
launched a clearance operation in response to attacks 
by a rebel group. The security forces have been accused 
of mass rapes, killings and the burning of thousands of 
homes. A year ago, the UN’s top court, the International 
Court of Justice, ordered Myanmar to do all it can to 
prevent genocide against the Rohingya, a Muslim 
minority.
Guterres said Schraner Burgener is also in contact with 
the Association of Southeast Asian Nations.
Brunei, which chairs the 10-nation regional group, 
including Myanmar, issued a statement Monday 
noting the bloc’s principles include “the adherence to 
the principles of democracy, the rule of law and good 
governance, respect for and protection of human rights 
and fundamental freedoms.”

U.S. rejoining the agreement is not a given; 
U.S expert

“Sanctions relief for Iran will come from 
the Biden administration after it assesses 
that Iran is a good-faith partner in nuclear 
negotiations,” the U.S Professor Karl 
Kaltenthaler told in an exclusive interview 
with ILNA news agency.
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Minister: Launch of Zoljanah 
satellite carrier proves Iran 
scientific power
Minister of Defense and Logistics of the Armed Forces 
Brigadier General Amir Hatami hailed launch of satellite 
carrier called Zoljanah, saying that it was a breakthrough 
and proved Iran's scientific power.
He made the remarks in a meeting held in India with 
secretary of Indian Union Muslim League and a number 
of Iranian university students residing there, according to 
the public relations office of Ministry of Defense.

Hatami left Iranian capital for New Delhi, India, on 
Tuesday afternoon (February 2) to meet with Indian 
officials and attend Indian Ocean Region (IOR) Defense 
Ministers’ Conclave as part of Aero India 2021.
By launching Zoljanah with solid fuel engine, the Iranian 
youth proved that they spare no effort to achieve science, 
knowledge and technology to reach the peak of success, 
the defense minister said.
Iran, today, relies on its indigenous capacities in all 
scientific fields, he added.
During his speech to IOR Defense Ministers’ Conclave 
on Thursday, Hatami said developments of the recent 

decades tell all that the today's 
world is in dire need of re-
organizing its system to 
make the globe get rid of 
current polarizations.
Prior to his speech to the IOR 
meeting, Hatami held talks 
with his Indian counterpart 
Rajnath Singh, and said during 
the talks that anti-colonialism and 
anti-oppression moves are among top commonalities 
between the two nations.

"Previously in 
this case, the 
ICJ rendered 
an Order 
obligating the 
U.S. to remove 
any impediment 
arising from 
the measures 
announced on 8 
May 2018 to the 
free exportation 
to the territory 
of Iran of 
medicines and 
medical devices; 
foodstuffs and 
agricultural 
commodities, 
etc.,"
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Iran’s Envoy 
Skeptical about 
Biden’s Policy on 
Yemen
 Iran’s ambassador to 
Sana’a said he is not 
optimistic about the US 
president’s call for ending 
the war in Yemen.
In a tweet on Friday, 
Hassan Irloo downplayed 
Joe Biden’s recent 
comments about the 
US’ push to step up 
diplomacy to end the 
war in Yemen, saying, 
“I am not optimistic 
about the remarks from 
Americans.”
“The new US 
administration’s policy 
is certainly different 
from the previous 
administration, which 
is imposing direct 
political and military 
presence in Yemen, like 
what happened in Iraq 
and Syria,” the Iranian 
ambassador said.
Irloo also stressed the 
need to rely only on God 
and the people of Yemen, 
who have displayed 
“historic patience and 
resistance” and will go on 
until “ultimate victory”.
In a speech at the US 
State Department on 
Thursday, Biden said 
he was stepping up 
diplomacy to end “a 
war which has created 
a humanitarian and 
strategic catastrophe” in 
Yemen.
“I've asked my Middle 
East team to ensure our 
support for the United 
Nations-led initiative to 
impose a ceasefire, open 
humanitarian channels, 
and restore long-
dormant peace talks,” the 
new US president said.
Saudi Arabia and a 
coalition of its vassal 
states launched the war 
on Yemen in March 2015 
in an attempt to reinstall 
a Riyadh-backed former 
regime.
Saudi Arabia and a 
number of its regional 
allies, chief among 
them the United Arab 
Emirates, launched the 
war on Yemen in March 
2015, with the goal of 
bringing the government 
of Riyadh-allied former 
President Abd Rabbouh 
Mansour Hadi back 
to power and crushing 
popular Ansarullah 
Houthi movement.
The war has claimed 
more than 100,000 lives 
in Yemen, according to 
the US-based Armed 
Conflict Location and 
Event Data Project 
(ACLED), a nonprofit 
c o n f l i c t - r e s e a r c h 
organization.

politics

news

ISFAHAN
N E W S

Iran Opens Shoulder-Fired Missile, 
Hybrid Solid Propellant Plants
The Chief of Staff of the Iranian Armed Forces on Saturday 
opened factories producing advanced shoulder-fired 
missiles and hybrid solid fuel for various missiles used in 
ground warfare.
In comments after inaugurating the missile factory, Major 
General Mohammad Hossein Baqeri described it as “one of 
the most unique plants in the region producing short-range 
air defense missiles.”
The new projectiles are manufactured with sophisticated 
and modern laser and optical technologies for navigation 
and control, the commander noted, saying man-portable 
rocket launchers for air defense purposes can be employed 
by troops in various tactical conditions.
The top commander said while Iran used to import the 
first generation of shoulder-fired missiles, it is now a 

manufacturer of various advanced missiles with a range 
of around 5 kilometers and capable of hitting different 
types of approaching and receding targets with different 
velocities.
Iran is now among the three or four countries in the world 
with the technical know-how to manufacture shoulder-
launched assault weapons, employed for air defense at low 
and medium altitudes, he added.
Major General Baqeri also opened a hybrid solid propellant 
factory supplying fuel for ground combat weapons.
It was necessary to extend the range and speed of missiles 
fired in the ground combats, the general said, adding that 
the new solid fuel would boost the power of tactical ground-
to-ground, anti-tank and air defense missiles.
Iranian military experts and technicians have in recent 
years made great headways in manufacturing a broad range 
of indigenous equipment, making the armed forces self-
sufficient in the arms sphere.

Leader of 
the Islamic Revolution Ayatollah Seyed 

Ali Khamenei has repeatedly called for efforts to maintain 
and boost Iran’s defense capabilities, hitting back at the 
enemies for disputing the country’s missile program.

News



 President Rouhani says vaccination to start this week
 Iranian President Hassan Rouhani announced here on Saturday that COVID-19 
vaccines will be injected in individuals in coming days based on priorities to be 
sorted out by Ministry of Health and Medical Education.President Rouhani made 
the announcement at the national anti-coronavirus Task Group meeting in Tehran.
The deadly virus has created critical situation worldwide, and the best way to deal 
with the pandemic is prevention, the president noted.At another anti-coronavirus 
meeting held last week in Tehran, the president said as long as the indigenous vaccine is 
not available, the use of foreign one is a necessity.Early on Thursday (February 4), spokesman for Civil 
Aviation Organization of Iran Mohammad-Hassan Zibakhsh said the time of arrival of first cargo of Russian 
COVID-19 vaccine "Sputnik V in Iran will be at 15:50 hours local time.Since its outbreak, coronavirus pandemic 
has killed over 2,300,000 across the world.

 Iran’s ambassador to 
Beijing said the 50th 
anniversary of diplomatic 
ties with China would be 
coupled with good news 
about the relations between 
the two nations.In a post 
on his Twitter account on 
Friday, Mohammad 
Keshavarzzadeh said six 
Chinese intellectuals have 
attended a webinar marking 
the 42nd anniversary of 
the Islamic Revolution to 
talk about the successful 
experience of revolution 
in Iran.“This year, the 
anniversary of Revolution 
(victory) has coincided with 
Chinese New Year and the 
beginning of the 50th year of 
establishment of diplomatic 
relations between the two 
countries. Good news are on 
the way about the relations 
between the two countries,” 
the ambassador said.
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US to Revoke 
Blacklisting of Yemen’s 
Ansarullah
The US plans to revoke the terrorist 
designations on Yemen’s Houthi 
Ansarullah movement that were 
put in place in the final months of 
the Trump administration, the State 
Department said on Friday night.
The reversal, confirmed by a State 
Department official, comes a day 
after President Joe Biden declared 
a halt to US support for the Saudi 
Arabia-led military campaign in 
Yemen.
“Our action is due entirely to the 
humanitarian consequences of this 
last-minute designation from the 

prior administration, which the 
United Nations and humanitarian 
organizations have since made clear 
would accelerate the world’s worst 
humanitarian crisis,” the official said, 
according to Reuters.
Democratic Senator Chris 
Murphy welcomed the decision. 
“The designation ... stopped food 
and other critical aid from being 
delivered inside Yemen and would 
have prevented effective political 
negotiation,” he said in a statement.
The United Nations describes Yemen 
as the world’s biggest humanitarian 
crisis, with 80% of its people in need.
“We welcome the stated intention 
by the US administration to revoke 
the designation as it will provide 

profound relief to millions of 
Yemenis who rely on humanitarian 
assistance and commercial imports 
to meet their basic survival needs,” 
UN spokesman Stephane Dujarric 
said.
Former US Secretary of State Mike 
Pompeo blacklisted the Houthis 
on Jan. 19 - a day before Biden took 
office.
The Trump administration 
exempted aid groups, the United 
Nations, the Red Cross and the 
export of agricultural commodities, 
medicine and medical devices from 
its designation. But UN officials and 
relief groups said the carve-outs 
were not enough and called for the 
designation to be revoked.

Features of medical shoes
Remember what the right orthopedic shoe can do 
for you:
•Cushion the foot: the midsole is the one that 
provides cushioning. 
•Supports the foot: your shoe should aid the 
alignment of your foot when it touches the ground.
•Feels comfortable: your shoe should fit 
immediately comfortable from the first time. 
•Fits well: your shoe should be wide enough and 
long enough to fit your fit. The shoe should not feel 
tight. 
benefits of orthopedic shoes
Orthopedic shoes provide great support
Not only are they designed to cater to your arches, 
but orthopedic shoes cushion your heels and can 
help realign your foot. Without this support and 
proper alignment, painful and frustrating issues 
such as flat foot and plantar fasciitis can occur.
Foot pain can be diminished by wearing orthopedic 
shoes
5,000 to 10,000 footsteps. That’s how much the 
average person walks per day. If you are wearing 
poor-fitting shoes, imagine the damage you are 
doing to your foot by walking that many steps in 
them per day.
Orthopedic shoes give your toes the room needed 
to move around comfortably, and they often come in 
sizes and widths not available in regular shoes. They 
prevent your feet from rubbing against the inside of 
the shoes, and don’t have heels that will push your 
feet forward into unnatural and uncomfortable 
positions.
Wearing orthopedic shoes can encourage blood 
flow
If you suffer from diabetic nerve pain, orthopedic 
shoes can be your best friends. It’s so important for 
those suffering from diabetic neuropathy to wear 

shoes that are comfortable and have great arch 
support.
As diabetic neuropathy lessens a diabetic’s ability to 
feel much in the foot area, injuries to the foot may go 
unnoticed. Neuropathy also lessens the circulation 
in the feet. Wearing orthopedic shoes will allow 
the foot room to move and function in a healthy 
environment. They can actually save diabetics from 
losing a foot.
Orthopedic shoes cost less than having foot surgery!
Not taking good care of your feet will most likely 
catch up with you, even if it’s in old age. Wearing 
orthopedic shoes when you have foot pain or other 
foot issues can prevent the need for costly surgery 
down the road. Consider these shoes preventative 
maintenance.
Foot problems can be corrected with orthopedic 
shoes
Because they can help realign feet and preserve 
arches, orthopedic shoes can be a solution to the 
foot problems you’ve been having. Far too often, 
major foot issues occur simply from wearing the 
wrong shoes.. 
Orthopedic shoes equal mobility for some people
Chronic foot pain and issues such as flat feet, plantar 
fasciitis, bunions, hammertoe and heel spurs can 
not only slow someone down – but they can stop 
someone from being able to walk all together. 
Cushioned, roomy orthopedic shoes can give 
someone back his or her mobility.
Tips to choose the right orthopedic shoe for you
If you have to wear an orthopedic shoe yet you have 
never felt comfortable while wearing them, most 
likely is because you have chosen the wrong type of 
shoe for you.
Comfort and shape are two things to take into 
account while selecting the right orthopedic shoe 
for you.  Wearing orthopedic shoes doesn’t mean 
you have to compromise on style either. Since many 
footwear brands are in fact orthopedic.
•To choose the right orthopedic shoes for you it’s 
better to choose a shoe you like, instead of expecting 
others to like them. Otherwise, you won’t be able to 
determine what is the right kind of shoe for yourself.
•Another tip which can be very useful is to consider 
comfort while buying shoes. If a shoe doesn’t feel 
comfortable then you shouldn’t buy it. Remember 
to buy shoes at the end of the day, since your foot 
naturally expands with use during the day and may 
swell in hot weather.

"Globally, the number of vaccinations has 
now overtaken the number of reported 
infections," he said. "In one sense, that’s 
good news, and a remarkable achievement 
in such a short timeframe. But more than 
three quarters of those vaccinations are in 
just 10 countries that account for almost 
60% of global GDP."
In this regard, Ghebreyesus called upon 
the countries that have already vaccinated 
their high-risk groups, such as healthcare 
workers and the elderly, to "share vaccines" 
with other states. In his words, this move 
would be "the best way to protect the rest 
of their own population."
"The longer it takes to vaccinate those most 
at risk everywhere, the more opportunity 
we give the virus to mutate and evade 
vaccines," he said, adding that almost 130 
countries, home to 2.5 billion people in 

total, are yet to administer a single dose of a 
vaccine, TASS reported.
He called for "a massive scale-up in 
production" of COVID-19 vaccines. In 
his opinion, pharmaceutical companies 
worldwide should help each other by 
providing access to their manufacturing 
infrastructure to support such production. 
He also called upon companies to issue 
non-exclusive licenses to allow other 
producers to manufacture their vaccine, 
similar to the mechanism earlier used for 
medicines to treat HIV and hepatitis C.
"This sharing of knowledge and data 
could enable immediate use of untapped 
production capacity and help build 
additional manufacturing bases, especially 
in Africa, Asia, and Latin America," he said.
The World Health Organization (WHO) 
said in its daily bulletin that as of 19:00 
Moscow time on February 5, as many as 
104,370,550 novel coronavirus cases and 
2,271,180 coronavirus-associated deaths 
had been registered across the globe. 
The number of confirmed cases grew 
by 355,041 in the past 24 hours and the 
number of fatalities increased by 10,422.

Orthopedic shoes Number of COVID19- Vaccinations Worldwide 
Exceeds Number of Cases: WHO Chief

The number of COVID19- vaccinations has now 
overtaken the number of cases reported since the start 
of the pandemic, WHO Director General Tedros Adhanom 
Ghebreyesus told reporters.

There’s no denying it – orthopedic shoes will make your 
feet feel good. Not only will wearing those help you to avoid 
injuries now, but down the road you will thank yourself 
for making the smart choice to invest in a pair! Long ago, 
orthopedic shoes weren’t the most attractive looking 
footwear However, they still provided many valuable 
benefits to the wearer. Nowadays, you can find orthopedic 
shoes in fashionable styles. That means there’s no excuse 
not to take proper care of your feet!

In his words, this 
move would be 
"the best way 
to protect the 
rest of their own 
population."

Orthopedic 
shoes equal 
mobility for 
some people
Chronic foot 
pain and issues 
such as flat feet, 
plantar fasciitis, 
bunions, 
hammertoe and 
heel spurs can 
not only slow 
someone down 
– but they can 
stop someone 
from being 
able to walk 
all together. 
Cushioned, 
roomy 
orthopedic 
shoes can 
give someone 
back his or her 
mobility.



قیمتبلیتهواپیماتاپایاننوروز۱۴۰۰افزایشنمییابد
معاون هوانوردی و امور بین الملل سازمان هواپیمایی کشوری با بیان این که شرکت های هواپیمایی درخواست 
افزایش قیمت بلیت هواپیما برای عید ۱۴۰۰ و ایام نوروز را دارند، اعلام کرد: با توجه به شــرایط کنونی اجازه 

افزایش قیمت به ایرلاین ها داده نمی شود و برنامه ای برای آن نداریم.
ابوالفضل جلالی  اظهار کرد: گرچه ایرلاین ها مجددا درخواست افزایش قیمت بلیت هواپیما را برای تعطیلات 

نوروزی پیش رو دارند اما در حال حاضر شرایط به گونه ای نیست که امکان چنین تغییرات قیمتی وجود داشته باشد 
و به هیچ وجه مجوز افزایش قیمت بلیت هواپیما تا پس از تعطیلات نوروزی صادر نخواهد شد.

وی ادامه داد: اگر شرکت هواپیمایی سقف قیمتی مصوب موجود را برای نرخ بلیت هواپیما رعایت نکند در رصدهای 
مستمری که داریم متوجه تخلف در این زمینه خواهیم شد و با شرکت هواپیمایی مورد نظر برخورد جدی صورت خواهد گرفت.

معاون هوانوردی و امور بین الملل سازمان هواپیمایی کشوری با بیان این که اجازه تخلف به شرکت های هواپیمایی داده نخواهد شد، اظهار 
کرد: شاید نرخ کنونی بلیت هواپیما با توجه به شرایط اقتصادی موجود برای ایرلاین ها به صرفه نباشد، اما شرایط کنونی به گونه ای نیست که دیگر 
امکان افزایش قیمت بلیت هواپیما وجود داشته باشد و نمی توانیم چنین اجازه ای به شرکت های هواپیمایی بدهیم و برنامه ای برای بالارفتن قیمت 

بلیت هواپیما نداریم.

مخالفتباپیشنهادافزایش۴۰درصدیدستمزد
نماینده کارگران در شورای  عالی کار با اشاره به اینکه دستمزد ۱۴۰۰ باید به گونه ای تعیین شود که عقب ماندگی 

مزدی کارگران را جبران کند گفت: این حقوق جوابگوی خوراک و مواد غذایی هم نمی شود.
محمدرضا تاجیک، درباره افزایش دستمزد کارگران گفت: شکاف دستمزدی ایجاد شده در سال های گذشته 
به حدی بزرگ است که افزایش حقوق حتی اگر ۱۰۰ درصدی باشد نمی تواند آن را پر کند. فاصله میان سبد 

هزینه و دستمزد دریافتی کارگران بسیار زیاد است. دو برابر کردن حقوق دو میلیون و 7۰۰ هزار تومانی هم باعث 
تامین هزینه های کارگران نخواهد شد. طبق اصل 29 و ۴3 قانون اساسی دولت موظف است خدماتی را به آحاد 

جمعیتی کشوری ارائه کند، در همین راستا دولت باید برنامه های متفاوتی ارائه کند، در غیر این صورت فاصله طبقاتی 
هر روز بیشتر خواهد شد.

نماینده کارگران در شورای عالی کار در واکنش به درخواست نمایندگان مجلس برای افزایش ۴۰ درصدی حقوق و دستمزد گفت: درخواست ما از 
نمایندگان آن است که اصلًا وارد موضوع درصد نشوند. طبق قانون مقدار دستمزد و افزایش میزان دستمزد کارگران در شورای   عالی کار مشخص 
می شود. نمایندگان مجلس عضو شورا نیستند، بنابراین اعلام درصد توسط آنها مورد تایید جامعه کارگری نیست و از ورود آنها به وادی عدد و رقم 

گله مند هستیم.

باشگاه خبرنگاران
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S

 بانک ها موظف 
هستند سود خود 

را از محل  سود 
دامداری دریافت 

کند. اما بانک سود 
خود را بر اساس 

سود مرکب محاسبه 
کرده و منزل پدر ۳ 

شهید را که به عنوان 
وثیقه در نظر گرفته 
شده بود، به مزایده 

گذاشته است

اقتصاد ایران
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پول نبود، ۳۲0 تن 
گوشت 7 سال در 

گمرک ماند!
معــاون ســازمان امــوال تملیکی 
می گوید 32۰ تن گوشتی که هفت 
ســال پیش وارد گمرک شد، مجوز 
سازمان دامپزشکی را برای ترخیص 
دریافت نکرد و باید منهدم یا به صورت 
مصرف ثانویه تعیین تکلیف می  شد 
اما به دلیل هزینه بالای ســردخانه 
و عدم پرداخــت بودجه دولتی برای 
تامین هزینه های شخصی واردکننده، 
تحویل و تعیین تکلیف این محموله 
امکان پذیر نبوده است. اخیرا ماجرای 
32۰ تن گوشت وارداتی از مغولستان 
و دپو در گمرک از سال ۱392 مطرح 
شد که بعد از هفت سال تعیین تکلیف 

آن در دستور کار قرار گرفته است.
مســئولان گمــرک ایــران در این 
باره اعلام کردند کــه واردکننده در 
مرحله  اول نتوانســته بــه دلایلی از 
جمله مشکلات بانکی در زمان مقرر 
ترخیص را انجام داده اســت؛ از این 
رو گمرک طبق قانــون، اظهارنامه 
متروکــه را برای تعییــن تکلیف به 
سازمان املاک تملیکی سپرده است 
اما در ادامه صاحب کالا درخواســت 
اعاده اظهارنامه و طی فرآیند ترخیص 
را داشته و این اقدام صورت می گیرد، 
ولی به دلیــل عدم تائید ســازمان 
دامپزشکی و با توجه به تاریخ انقضای 
محموله امکان ترخیص پیدا نمی کند.

ایسنا
خـــبـــر
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گفته می شــود که ســود 
مرکب این بار هم داستان 
تلخــی را رقــم مــی زند، 
موضوعی که  در 2۱ تیرماه 
امسال توسط قوه قضائیه غیر 
قابل مطالبه توسط بانک ها 

ابلاغ شده است.
دستگاه قضائی در این بخشنامه که از سمت 
رئیس قوه قضاییه به تمام مراجع قضایی 
کشور ابلاغ شده اســت بیان می کند، در 
صورتی که بانک یا مؤسسه اعتباری چنین 
قراردادی را که بالاتر از نرخ های اعلامی از 
سمت بانک مرکزی باشد؛ با مشتریان خود 
منعقد و ســپس در اجرای آن با مشتری 
به اختــلاف برخورد کننــد، درب عدلیه 
برای ارائه شــکایت و پیگیری قضایی در 
خصوص این گونه قراردادهای غیرقانونی 
بســته خواهد بود و در واقع از این به بعد 
بانک ها هیچ ضمانت اجرایی برای پیگیری 
مطالبات غیرمتعــارف و غیرقانونی خود 

نخواهند داشت.

   دردسری با نام سود مرکب بانکی

دریافت سود مرکب از وجه التزام امری حرام 
و غیر قانونی است!

محمد امین حســین آبادی کارشــناس 
اقتصــادی در مســائل حقوقــی  در این 
خصوص اظهار کرد: یکی از موضوعاتی که 
در سال 9۸ در فضای بانک مرکزی و سایر 
بانک های کشور به آن توجه شد، بحث سود 
مرکب بود. تا سال 97 بسیاری از بانک ها 
سود مرکب دریافت می کردند. یعنی از وجه 
التزام و ۶ درصد جریمه در قراداد ها از جمله 
قرارداد های مشارکت مدنی مشخصه سود 

دریافت می شد.
وی ادامه داد: این مسئله به شخص مقابل 
طرق قرارداد فشار وارد می کرد. در نهایت 
طبق دســتورالعمل نحوه امهال مطالبات 
موسسات اعتباری که در تاریخ 2۶ فروردین 
ابلاغ شــد. از این رو مقرر شــدتا دریافت 
هرگونه سود از وجه التزام و ۶ درصد جریمه 

حرام و غیر قانونی است.
حســین آبادی بیان کــرد: در خصوص 
امهــال مطالبــات موسســات اعتباری 
دستورالعمل های بســیاری داریم. یکی از 
این دســتور العمل ها ی اجرایی مشارکت 
مدنی تبصره ۱ است. این قانون در تاریخ 2۶ 
فروردین 99 به موضوع ممنوعیت دریافت 
سود از هرگونه وجه التزام و ۶ درصد جریمه 
اشاره کرد. در صورتی که بانک ها در سال 99 
به این امر توجه نکرده باشند، نشان می دهد 
به صورت غیر قانونی اقدام به دریافت سود 
مرکب کرده و قابلیــت پیگیری از مراجع 

قانونی را دارد.
این موضوع موجب ناراحتی بسیاری از مردم 
و مسئولان کشور شد. تا حدی که عبدالناصر 
همتی رئیس کل بانک مرکزی روز گذشته 
نوشت:  ویدئویی را در فضای مجازی دیدم 
که پدر و مادر سه شهید سرافراز نسبت به 
مزایده ملک مسکونی خود به خاطر معوق 
شدن بدهی مربوط به یک شرکت تعاونی 
در شهر ازنا ازطریق اجرائیات ثبت به مزایده 

گذاشته شده است.
لطفاً دستور فرمایید: اولاً -فوراً اجرای مزایده 
متوقف شــود. ثانیاً- گزارشی از کم وکیف 
وام و محاسبات و اقدامات انجام گرفته به 
اینجانب ارسال شود. ثالثاً -دلجویی لازم 

از پدر و مادر گرانقدر شهدا به عمل آورند.
البته مدیرعامل بانک صــادرات با رد این 
موضوع گفت: بر خــلاف آنچه در  ویدئوی 
مذکور مطرح شــده، مزایــده ای در این 
خصوص برگزار نشــده اســت. همچنین 
علی رغم وجود مستندات قانونی کافی در 
شعبه و مدیریت استان، به محض اطلاع از 
تعلق ملک به خانواده معزز شهیدان، مزایده 
کان لم یکن تلقی شده و قرار است احقاق 
حقوق سپرده گذاران بانک از طرق دیگری 

پیگیری شود.
 البته علــی نیکزاد نایــب رئیس مجلس 
شورای اسلامی در واکنش به فیلم منتشر 
شــده از مصادره خانه والدین سه شهید، 
نوشت: در ویدیویی منتشــره پدر و مادر 
پیر سه شهید به دلیل ضمانت شرکتی از 

مصادره منزل شان از سوی بانک صادرات 
خبر داده بودند.موضوع را پیگیری کردم. 
بانک از سواستفاده شرکت می گفت. قرار 
شد اجرائیه متوقف شود. طبق قانون بانک ها 
موظف هستند سود خود را از محل  سود 
دامداری دریافت کند. اما بانک سود خود را 
بر اساس سود مرکب محاسبه کرده و منزل 
پدر 3 شهید را که به عنوان وثیقه در نظر 
گرفته شده بود، به مزایده گذاشته است. در 
حال حاضر این بانک حدود 3 میلیارد تومان 
اصل پول را علاوه بر سود پول از این پیرمرد 

طلب می کند.
این درحالی اســت که آذر ســال گذشته 
مجمع تشخیص مصلحت نظام  به قانون 
حذف دریافت ســود مرکب بانکی اقدام 
کرد اما نظام بانکی تمایل چندانی به اجرای 
این قانون نداشــته و هنوز هــم در برخی 

بانک ها به دلیل دیرکرد در پرداخت جرایم 
و سود مرکب تسهیلات تولید، کارخانه های 
تولیدی با تمام امکانات، تجهیزات، اراضی و 
دستگاه ها از سوی بانک مصادره می شود. 
این اتفاقات زمانی رخ می دهد که امسال، 
عنوان جهش تولید و حمایت از تولیدکننده 

را به خود گرفته است.

   سود مرکب چیست؟
در محاسبه سود مرکب علاوه بر محاسبه 
سودی که به اصل سرمایه تعلق می گیرد، 
سودی که به خود ســودها تعلق می گیرد 
هم در نظر گرفته می شــود. در محاسبه 
سود ساده، فقط اصل ســرمایه و سودی 
که به آن تعلق می گیرد مهم است. مرکب 
کردن بهره، یعنی دریافت بهره از محل بهره؛ 
نتیجه این کار، آن را بهره مرکب می نامند 

در بهره ساده، بهره دریافتی سرمایه گذاری 
نمی شود و بنابراین بهره ای که در هر دوره 
بدست می آید ، فقط از محل سرمایه گذاری 

اولیه خواهد بود.
در پایان لازم به ذکر است؛ بانک ها همچنان  
در حال دریافت دریافت بهره از محل بهره 
هستند و تا اینجای کار هیچ اقدامی علیه 
این کار بانک ها  توسط بانک مرکزی صورت 
نگرفته است . این موضوعات در حالی است 
در نظام بانکداری ما، شعار بانکداری اسلامی 
گوش هارا کر میکند ولی در عمل نتوانسته 
است کم ترین کاری برای رسیدن به هدف 
خود انجام دهد. همچنین  حدود یک سال 
و خــورده ای  از قانون قوه قضائیه مبنی بر 
ممنوعیت دریافت ســود مرکــب از وجه 
التزام توسط بانک ها مطرح شده است. اما 

همچنان هیچ بانکی به آن توجه نمی کند.

بانکداری اسلامی از حرف تا عمل! 

بانکهابهرهمیگیرند؟
مصادره اموال و منزل توسط بانک ها، موضوع تازه ای نیست. 
داستان از این قرار است که چندی پیش پدر ۳ شهید برای 
کمک به اشــتغال جوانان منزل خود را وثیقه تسهیلات 
دامداری یکی از خویشــاوندان خود کرده و از بانک ۲۸0 

میلیون تومان تسهیلات دریافت کرده بود.



نیازمند فروشنده خانم
به صورت تمام وقت و  نیمه وقت

 فروشگاه فراز شیمی،       خیابان مسجد سید
03132200969            09132072109 

به افراد واجد شرایط زیر جهت همکاری در اصفهان 
نیازمندیم:

   نیروی خدمات 
جنسیت: آقا       حداکثر سن 40 سال

آشنایی کامل به اصول نظافت، خدمات و آیین تشریفات 
و پذیرایی

حداقل 5 سال سابقه کار مرتبط
ظاهر آراسته و مرتب

ساکن اصفهان
مزایا: سرویس ایاب ذهاب+ بیمه تکمیلی+ بیمه تامین 

اجتماعی
استان و شهر مورد نیاز: اصفهان

 hrm@anilpack.com :ایمیل
 تلفن: 03138108 )داخلی 466 واحد منابع انسانی( 

گروه پخش  مواد غذایی ایران، با حقوق و مزایای عالی 
استخدام می کند:

   کارشناس فروش )بازاریاب( خانم و آقا
  حقوق و مزایا عالی+ بیمه+ پورسانت بالا

 بصورت  پاره وقت و تمام وقت
حتی بعنوان  شغل دوم

حتی بصورت  کار در منزل برای بانوان خانه دار
حتی مناسب برای  دانشجویان

09131273891 
03136634052  

موسسه آموزشی زبان مهر جهت  تکمیل کادر خود 
دعوت به همکاری می نماید:

   حسابدار         جنسیت: خانم/ آقا
آشنا به نرم افزارهای حسابداری

دارای سابقه در حیطه حسابداری
به صورت نیمه وقت و تمام وقت

شرایط پرداخت و بیمه بر اساس اداره کار
 استان و شهر مورد نیاز: اصفهان

  متقاضیان واجد شرایط با مراجعه به وب سایت موسسه، 
فرم همکاری را پر کرده و منظر تماس کارشناس مربوطه 

باشند.
www.s-mehr.com :آدرس سایت

شماره: 03136640005

 pvc فروشنده )خانم و اقا (  جهت  فروش نوار  
  مسلط به  حسابداری مبتدی 

 ساعت کاری 8تا 13:30               -              15 تا 18:30
 حقوق پایه ) اداره کار( + پورسانت

آدرس:اتوبان چمران -خیابان بعثت        09131186303

به یک نفر  تراشــکار و نیروی فنی  جوشکار جهت 
همــکاری در منطقه صنعتی دولت آبــاد )اصفهان( 

نیازمندیم.
  مزایا: بیمه تامین اجتماعــی از ابتدای کار+ حقوق و 
مزایای قانونی+ عیدی )2حقوق( و سنوات)یک حقوق(

تلفن: 09130677703

 به نیروی  وردست جوان جهت  برق کشی ساختمان 
در اصفهان نیازمندیم.

تلفن: 09135347976

  جهت کاردر  رستوران 
* صندوقدار خانم 

*آشپز آقا
* صندوقدارخانم  آشنابه  حسابداری

   حقوق عالی   
 محدوده مشتاق سوم,  09131698730

به  بازرس کنترل کیفیت آقا با مدرک لیسانس یا فوق 
دیپلم   فنی، مسلط به excell و قابلیت کار در شیفت 

جهت همکاری در اصفهان نیازمندیم.
تلفن: 33802165 )داخلی 58(

به تعدادی  خانم ساده و نیمه ماهر جهت کار در تولیدی  
کفش زنانه نیازمندیم

 همراه: 09132694392
 تلفن:32222005

تعدادی نیروی آقابازنشسته
جهت امورخدمات نظافت

محدوده سه راه سیمین
ساعت تماس از 8 الی 14 و 17 الی 21

همراه: 09138162465

نیروی ساده آقا همراه با آموزش
جهت تعمیر لوازم خانگی

داشتن کارت پایان خدمت، مجرد
خیابان طالقانی،    همراه: 09139096659

به تعدادی کارگر و  کارمند ســاده وماهر )خانم( 
پرس کار کیف )آقا(جهت کار در کارگاه وفروشگاه 

کیف نیازمندیم 
)خیلی فوری(محدوده بزرگمهر

تلفن: 09384052831

بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

دفتر فنی مهندسی بامداد ارتباط در اصفهان جهت 
تکمیل کادر خود به یک نفر  کارشناس فروش بصورت 

حضوری و دورکاری نیازمند است.
  شرایط: با روابط عمومی بالا

تلفن: 09138339523, 09210957891
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اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

معرفی ۲۴ استارت آپ ایرانی به سرمایه گذاران خارجی
 معاون دبیر شبکه تبادل و انتقال فناوری کشورهای گروه دی هشــت از معرفی ۲۴ استارت آپ ایرانی به

 سرمایه گذاران داخلی و خارجی در سومین رویداد سرمایه گذاری فناوری ) TIM۲۰۲۱( خبر داد.
میلاد صدرخانلو افزود: امسال در سومین دوره این نشست، ۱۲ استارت آپ ایرانی، طرح های خود را به ۴۰ 

سرمایه گذار خارجی  از ۲۱ کشوربه صورت ترکیبی مجازی و حضوری ارایه می کنند.
وی بیان کرد: در سال گذشته در دومین رویداد نشست سرمایه گذاران فناوری شاهد حضور استارت آپ های 

خارجی بودیم اما به دلیل شیوع کرونا در دنیا و رعایت فاصله اجتماعی برای مقابله با این ویرس، برخی از برنامه 
های جانبی این رویداد به صورت مجازی برگزار می شود.

معاون دبیر شبکه تبادل و انتقال فناوری کشورهای گروه دی هشت ادامه داد: در برگزاری این دوره از نشست با توجه به اینکه 
برگزاری رویداد به صورت مجازی نیاز به هماهنگی بیشتری دارد بنابراین تصمیم بر این شد که تمرکز ما برای مشارکت نیروی های بین المللی 
در حوزه سرمایه گذاران باشد و در بخش استارت آپ ها، انتخاب  استارت آپ ها  از بین استارت آپ های ایرانی صورت گیرد تا اشراف کامل به این 
امر داشته باشیم. صدرخانلو یادآور شد: در فراخوان این رویداد، چند استارت آپ خارجی به دبیرخانه نشست معرفی شدند اما به دلیل نداشتن 

کیفیت بالا در فناوری آنها را در این رویداد مشارکت ندادیم.

جام جم آنلاین
یادداشـــت

ISFAHAN
N E W S

استارت آپ ها در سال 99؛

 تغییر استراتژی یکتانت در دوران کرونا

یکتانت، پلتفرم تبلیغات آنلاین در یکسالی که گذشت با 
حضور بیشتر مردم در فضای مجازی به علت پاندمی، رشد 
3 برابری در فروش نسبت به مدت مشــابه در سال 98 را 

تجربه کرد.

مدیرعامل یکتانت اعلام کرد که با ورود کرونا  به ایران و شروع دوره قرنطینه، یکتانت نیز مشابه 
سایر کسب وکارها با افت ۱۵ درصدی فروش مواجه شد او توضیح داد: »شیوع بیمار کرونا سبب 
شد که ما برای شرایط پیچیده آماده تر شویم و راه های مقابله و حل بحران را یاد بگیریم. با گذر 
از این مرحله توانستیم در بخش های مختلف سازمان رشد خوبی را تجربه کنیم. تا کنون که 
به انتهای سال ۹۹ نزدیک می شویم نسبت به ابتدای سال رشد ۱۵۰ درصدی در تعداد نیروی 
انسانی داشتیم. در کنار این موفق شدیم که رشد سه برابری در فروش را نسبت به سال ۹۸ 
تجربه کنیم. سال ۹۹ از نظر توسعه محصولات جدید هم برای یکتانت سال پرباری بود. در این 

سال ما سه محصول از سری تبلیغات هدفمند را راه اندازی کنیم. این سرویس ها 
برای اولین بار در بازار تبلیغات آنلاین ایران عرضه می شوند.« او در ادامه با توضیح 
استراتژی هایی که در این دوران برای کسب وکار خود در نظر گرفتند، بیان کرد : 
»با توجه به اینکه یکتانت سرویس های دیجیتال مارکتینگ ارائه می دهد، عمده 
مشتریان یکتانت هم کسب وکارهای آنلاین هستند. شرایط موجود زمینه ای ایجاد 
کرد برای نشان دادن اهمیت حضور آنلاین کسب وکارها. ما در این مدت تلاش 
کردیم تا ضمن نشان دادن اهمیت حضور الکترونیک کسب وکارها، راه حل هایی 
برای چالش های تبلیغاتی کسب و کارهای آفلاینی که به تازگی وارد فضای آنلاین 
شده اند ارائه کنیم و با توسعه دادن سرویس های مختلف ابزارهای متنوعی در اختیار 

تبلیغ کننده ها قرار دهیم.«
سینا مومنی با اشاره به اینکه هزینه برخی از خدمات خود را در این دوران کاهش 
داده بودند، بیان کرد : »یکی از موثرترین تبلیغات در افزایش فروش کسب وکارها 
تبلیغات ریتارگتینگ و ریتارگتینگ محصول است که با نمایش درست تبلیغ در زمان 
درست به کاربری که به آن نیاز دارد، تاثیر زیادی در بهبود نتایج کسب شده توسط 
کسب وکارها از تبلیغات دارد. از ابتدای امسال و با هدف افزایش امکان استفاده از این تبلیغات 

برای کسب وکارهای آنلاین، هزینه این تبلیغات را ۷۰ درصد کاهش دادیم.«
به بیان کرد ه او یکی از تغییرات جدی بعد از ظهور کرونا در ایران توجه بیش از پیش برندها و 
کسب وکارها به شبکه های اجتماعی است. او با تاکید بر همین موضوع اظهار می کند: »ما هم 
در این دوران سعی کردیم که محصولات جدیدی راه اندازی کنیم؛ از جمله سرویس تبلیغات 

شبکه های اجتماعی یکتانت )جریان( و سرویس های تبلیغات کلیدواژه ای و رفتارمحور.«
مومنی شرایط دورکاری را یکی از مهم ترین چالش هایی می داند که در این یکسال با آن درگیر 
بودند. او این مسئله را با مثالی توضیح می دهد: »این مسئله چالش های ریز و درشت فراوانی 
داشت. به طور مثال: باید فرایندهای کاری، جلسات، ساعت کار افراد تغییر می کرد به شکلی 
که هم شاهد افت عملکرد نباشیم و هم تعادل بین کار و زندگی افراد حفظ شود. همانطور 
که می دانید اغلب شرکت ها تجربه ای در دورکاری نداشتند و ایجاد فرهنگ دورکاری در ابتدا 

کاری دشوار بود. در کنار این ما نیاز به بازطراحی فرایندها داشتیم. عمدۀ فرایندهای فروش و 
بازاریابی ما برای زمانی که افراد در سازمان حضور دارند طراحی شده بود و حالا نیاز داشتیم که 

این فرایندها برای شرایط دورکاری بهینه شوند.«
او در ادامه توضیح داد: »از دیگر چالش های ســال ۹۹ سخت تر شدن استخدام نیرو و انجام 
فرآیند آن بوردینگ در تیم های مختلف یکتانت بود که بــرای برطرف کردن آن روش های 
سورسینگ گوناگون را امتحان کردیم و برای بهبود فرآیند آنبوردینگ در شرایط دورکاری 
با ایجاد داکیومنت های مختلف برای تیم های مختلف سازمان به بهتر شدن انتقال دانش در 
این فرآیند کمک کردیم، در حال حاضر نیز بهبود در تمام این چالش ها ادامه دارد و متناسب با 

تیم های مختلف این فرآیند در حال تغییر است.«

   پیش بینی رشد 200 درصدی یکتانت در سال 1400
مومنی اعتقاد دارد که کسب وکارهای دیجیتالی که توانسته اند خود را با شرایط جدید وفق 
دهند می توانند در سال ۱۴۰۰ بخوبی از مزیت هایی که در این مدت خلق کرده اند استفاده 
کنند و رشد کنند. او توضیح داد: »به طور مثال کسب وکارهای آفلاینی که در این شرایط به 
دنیای دیجیتال روی آورده اند و چالش های مربوط به حضور آنلاین از جمله: بیزینس مدل 
مناسب این محیط، شیوه های مارکتینگ مناســب، محتوای درخور و… را  حل کرده اند. 
اکنون می توانند با تکیه بر نقاط تمایز و قوت خود به خوبی رشد کنند. گرچه باید در نظر داشته 
باشیم که محیط کسب وکار در کشور ما پایدار نیست و برای اتفاقات مختلف باید آماده باشیم 

و هراسی از تغییر نداشته باشیم.«
او با اشاره به برنامه های این پلتفرم تبلیغات آنلاین در سال پیش رو بیان کرد : »در مورد یکتانت، 
هدف ما بهبود سرویس های فعلی و ایجاد سرویس هایی برای افزایش نتیجه کسب وکارها 
از تبلیغات دیجیتال است و در سال ۱۴۰۰ علاوه بر این، تمرکز ما بر سرویس های جدیدی 
برای برطرف کردن نیازهای برندهای آفلاین و آنلاین بزرگ مانند تبلیغات ویدیویی، ویدیو 
ریتارگتینگ و… است. پیش بینی ما ایجاد رشد ۲۰۰ درصدی در فروش یکتانت از طریق 

ایجاد این سرویس هاست.«

آی تی ایران
گــــــزارش
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این تغییــر وضعیت که در 
آن مدیران و مسئولان یک 
کســب وکار در شبکه های 
اجتماعی حضور فعال دارند، 
دیگر امــری غیرمتعارف و 
نادرست شناخته نمی شود. 
بسیاری از مدیران موفق و 
خوب علاوه بر حضور در این شــبکه ها، 
پیوسته خود را برای گسترش استفاده از 
این رســانه ها به روزتر و فعال تر می کنند. 
زیرا از این طریق کارمندان و سایر افرادی 
که با آنها سروکار دارند می توانند مواردی 
را با خواندن مطالب در وبلاگ شــخصی، 
متن های شبکه های اجتماعی و یا پیام های 

تصویری یاد بگیرند.

  چرا فعالیت در شبکه های اجتماعی 
مهم است؟

یک مدیر برای این کــه بتواند کارمندان 
خود را با طــرز فکر خود همســو نماید، 
باید اول کاری کند که آنها او را باور کنند 
و قبول داشــته باشــند. جان مکس ول 
کارشــناس امور مدیریت به آن »قانون 
هم سو کردن عقیده« می گوید. اگر هنوز 
هم به اندازه کافــی از تأثیر چنین کاری 
مطمئــن نشــده اید کافی اســت که به 
مدیران عامل های اجتماعی بی شــماری 
که در حوزه های مختلف مشــغول به کار 
هستند و اثری که این اجتماعی بودن بر 
تأثیرگذاری آنها در محیط کار دارد نگاهی 
بیندازید. ریچارد برنسون مدیرعامل گروه 
هلدینگ بین المللی ویرجین در انگلستان 
که مطالب آموزنــده جالبی در خصوص 
راه های موفقیت در کسب وکار در صفحات 

شخصی خود منتشر می کند
و بیــش از ۱۴۰هزار نفــر بازدیدکننده 
دارد، در یکــی از صحبت های خود گفته: 

» شبکه های اجتماعی فقط محیطی برای 
تفریح نیستند؛ بلکه راهی ضروری برای 
برقراری ارتباط، شنیدن صدای مخاطبان 
و بهبود محیط کسب وکار اســت.« دارا 
خسروشــاهی مدیرعامل جدید شرکت 
حمل ونقــل اوبــر )Uber(، هنجارهای 
فرهنگی جدید شــرکت اوبر را در صفحه 
شــخصی خود به اشــتراک گذاشــته و 
بیش از 6۰۰۰ نفر آن را پســندیدند. بیل 
گیتس مطلبی با عنوان »پنج کتابی که 
باید حتماً در این تابســتان بخوانید« در 
صفحه شخصی خود منتشر کرد که بیش 

از 3۷هزار نفر آن را پسندیده اند.
این مثال ها از مدیران رده بالای جهانی بود، 
اما همین موضوع در مورد رده های مختلف 
مدیریتی مثل مدیران اجرایی، مسئولین 
قسمت ها، ســرمربی ها و کارآفرینان نیز 
صدق می کند. اگر شما هم مسئول هدایت 
گروهی از افراد هســتید ولی ارتباط قوی 
و صمیمی با آنها در شبکه های اجتماعی 
ندارید، به دلایلی که در ادامه این مطلب به 
آنها خواهیم پرداخت، پیشنهاد می کنیم از 
این راه ارتباطی مؤثر غافل نشوید. در نهایت 
مطمئن باشید اگر نخواهید از شبکه های 
اجتماعی استفاده کنید یا حضور کمرنگی 
در آنها داشته باشید، فرصت های زیادی 
را برای رشــد و موفقیت بیشتر از دست 
خواهید داد. هیــچ وقت نگویید من برای 
یادگیری این چیزها سنم زیاد است یا این 
اپلیکیشن های لوس به درد من نمی خورد! 
هیچ وقت برای یادگیری و پیشــرفت دیر 

نیست.

  انتقال تخصص و تجربیات
آلبرت اینشتین در جمله معروفی می گوید: 
»زندگی که صرف خدمت به دیگران شود، 
ارزش زندگی کردن دارد«. انتقال تجربیات 
و دانشی از خود به دیگران که بدون گفتن 
آنها، افراد فرصتی برای یادگیری وکسب 
آن نخواهند داشت، همان خدمتی است 
که بر گردن شماست. این نکات آموزنده 
می توانند به صــورت مطالب کوتاهی در 
اینســتاگرام یا متنی طولانی در وبلاگ 
شــخصی یا به صورت فایل تصویری در 
شــبکه های اجتماعی مثل لینکدین به 
اشتراک گذاشته شوند. نکته مهم این است 
که از طریق کمک گرفتن از این شبکه های 
اجتماعی بتوانید تجربیات و دانش خود را 
در اختیار دیگران قرار دهید تا به موفقیت 

بیشتر آنها کمک کنید.

   ایجاد ارتباط انسانی با کارکنان
زمانی که مدیری اجتماعی باشــد، این 
فرصت را خواهد داشت تا به کارمندان خود 
نشان دهد او نیز یک انسان است و می تواند 
روابطی انسانی و خارج از روابط کاری داشته 
باشد. هیچ انســانی در زمان مرگ خود 
نمی گوید »کاش پول بیشتری داشتم« 
یا »کاش بیشتر کار می کردم« بیشتر افراد 
می گویند کاش زمان بیشــتری را صرف 
خانواده ام می کردم و خدمت بیشــتری 
به جامعه و افرادی می کردم که با آنها در 
ارتباط بودم. زمانی کــه فردی اجتماعی 
باشــید، بیشــتر به جامعه خود خدمت 
خواهد کرد و کمک بیشتری به اطرافیان 
و کارمندان خود خواهد کرد. شبکه های 
اجتماعی امکان برقراری ارتباط با افراد را 
چه از طریق اشــتراک گذاری لحظه های 
مهم زندگی و چه از طریق انتفال تجربیاتی 
که به راحتی برای دیگران قابل کســب 

کردن نیست، فراهم می کند.

  لزوم در ارتباط بودن با کارکنان
مردم این روزها از شبکه های اجتماعی به 
صورت روزانه استفاده می کنند. این یعنی 
کارمندان شــما در طول روز حداقل یک 
مرتبه یک یا چند اپلیکیشن اجتماعی را باز 
می کنند. در واقع این موضوع فرصت بسیار 
خوبی را فراهم می کند که اگر نمی توانید 
یا نمی خواهید شــخصاً با کارمندان خود 
ارتباط برقرار کنید، در محیطی که حضور 
دارند با آنها در ارتباط باشــید. این به این 
معنی نخواهد بود که شما باید مثلا حداقل 

روزی چهار پنج ســاعت از زمان خود را 
صرف حضور در شبکه های اجتماعی مثل 
اینستاگرام و لینکدین کنید. فقط بدانید 
دنیای دیجیتال در زندگــی مردم امروز 
نقش پررنگی دارد و ســعی کنید در آنها 
فعال باشید و این راه ساده برقراری ارتباط 
و خبر داشتن از احوالات کارکنان به صورت 

مداوم را از دست ندهید.

  برقــراری روابط با افــراد دور از 
دسترس

به عقیده بسیاری از مدیران موفق جهانی، 
یکی از ســخت ترین بخش های مدیریت 
برقراری ارتباط ثابت و یکنواخت اســت. 
رسانه های اجتماعی، محیط بسیار خوب 

و غیرقابل باوری برای برقراری ارتباط بین 
افراد با موقعیت های جغرافیایی، اختلاف 
زمانی و جمعیتی متفاوت فراهم می کند. 
گرچه شــبکه های اجتماعــی محیطی 
خصوصی برای تبــادل اطلاعات خیلی 
خصوصی کاری نیســت، ولی می توان به 
خوبی از آن برای انتقال دانش، تجربیات 
و دیدگاه ها برای موفقیت بیشــتر گروه 
کاری یا حتی موفقیت بیشــتر هر یک از 
کارکنان، خصوصاً در مورد مجموعه هایی 
که چند شعبه در نقاط مختلف یک کشور 
یا دنیا دارند، استفاده کرد. زیرا در چنین 
مجموعه هایی به دلیل وجود بعُد مسافت 
ممکن است همه افراد نتوانند اطلاعات و 
تجربیات کارکنان مرکز اصلی را به دست 

آورند.

   همیشه در جریان امور باشید
افراد حرفــه ای این روزها با اســتفاده از 
اپلیکیشــن های اجتماعی به آسانی در 
جریان همه امور قرار می گیرند و موضوعی 
را از دســت نمی دهند. افراد موفق زیادی 
رشد کسب وکارشان را مدیون حضور فعال 
در رســانه های اجتماعی می دانند، زیرا 
نه تنها براحتی می توانند از اخبار مرتبط با 
کسب وکار خود مطلع شوند، بلکه می توانند 
براحتی با تمام کارکنانی که لازم است در 
ارتباط باشــند ولی به دلیل مشغله های 
زیاد روزانه فرصت نمی کنند ارتباط برقرار 
کنند. به همین دلیل استفاده از شبکه های 
اجتماعی یکی از ایده آل ترین روش ها برای 

دردسترس بودن، در جریان قرار گرفتن و 
ارتباط منظم با کارکنان است.

  استخدام افراد شایسته
ســالانه تعداد بســیار بالایی از افــراد از 
دانشگاه ها و مراکز آموزشی فارغ التحصیل 
می شوند، اما الزاماً همه آنها افراد مناسب و 
مستعدی برای محیط کار نیستند. افراد 
با استعداد و شایســته مانند خون برای 
بقای یک مجموعه ضروری هستند و به 
همین دلیل به کارگیری و استخدام چنین 
افرادی از اهمیت بسیار بالایی برخوردار 
است. با توجه به امکانی که در حال حاضر 
توسط شبکه های اجتماعی مانند لینکدین 
فراهم شده است، برای استخدام بهترین 
گزینه های ممکن هیچ گاه از شبکه های 

اجتماعی غافل نشوید
و بهترین افراد را براساس ملاک هایی که 
برای انتخاب دارید به آســانی با توجه به 
مشخصات و سوابقی که در صفحه شخصی 
خود ارائــه داده اند انتخــاب و دعوت به 
همکاری کنید. از ســوی دیگر زمانی که 
هدف مجموعه شما جذب و پرورش افراد 
مستعد باشــد، قطعاً نام مجموعه شما از 
طریق صفحات شــخصی همین افراد به 
دلیل رشدی که در مجموعه شما داشته اند 
در فضای مجازی پخش خواهد شد و افراد 
مســتعد زیادی خواهان همکاری با شما 
خواهند بود. همین موضوع موجب رشد، 
گسترش و موفقیت بیشتر مجموعه شما 

خواهد شد.

چرا مدیران کسب وکارها لازم است استفاده از شبکه های اجتماعی را جدی بگیرند؟

مجهز به ابزار جدید مدیریت باشید

افراد حرفه ای این 
روزها با استفاده 

از اپلیکیشن های 
اجتماعی به آسانی در 
جریان همه امور قرار 

می گیرند و موضوعی را 
از دست نمی دهند. 

شــاید هنوز هم تصور خیلی از افراد از شبکه های اجتماعی، 
وسیله ای برای سرگرمی جوانان است. اما این روزها شبکه های 
اجتماعی تأثیر مثبت زیادی بر کار و زندگی افراد دارد. تقریبا 
30 ســال پیش هیچ وقت امکان نداشت کارمندی از جزئیات 
زندگی شخصی مدیر خود مطلع شود. از اوایل دهه 80 بود که 
به مرور زمان، کارمندان کمی با شخصیت مدیر خود خارج از 
مقام مدیریتی توانستند روبه رو شوند. اما این روزها، بسیاری از 
کارمندان نه تنها با مدیر خود خارج از حوزه مدیریتش آشنایی 
دارند، بلکه از جزئیات حال و هوای مدیر خود در شــبکه های 

اجتماعی مختلف خبردار می شوند.

مردم این روزها از شبکه های 
اجتماعی به صورت روزانه 

استفاده می کنند. این یعنی 
کارمندان شما در طول روز 

حداقل یک مرتبه یک یا چند 
اپلیکیشن اجتماعی را باز 

می کنند. 
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